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П Р О Т О К О Л 
 

№ 8 
 
 
Днес, 15.07.2022 год. в заседателната зала на община Дупница се проведе 8-то 

редовно заседание на Общински съвет Дупница.  
На заседанието присъстваха 28 общински съветника от общо 33.  
Отсъстваха Александър Анин, Ивайло Петров, Първан Дангов, Иван Раков и Пламен 

Соколов.  
Заседанието бе открито от Председателя на ОбС - инж. Костадин Костадинов в 10:01 

часа.  
 
ИНЖ. КОСТАДИН КОСТАДИНОВ – Председател: 
В началото бих искал да ви помоля и да ви предупредя, тъй като имахме прецедент 

миналата сесия, съветник който не присъства на две трети от разглеждането и заседанието 
ще бъде заличен като участващ в заседанието днес. 

 
 

ПРОЕКТ НА ДНЕВЕН РЕД 

0 Обсъждане и приемане на дневен ред за заседание № 8 

1 

Докладна записка от инж. Методи Чимев - кмет на община Дупница, 
относно Предоставяне от общинския съвет на земи от общинския поземлен фонд  в 
изпълнение на задълженията по §27, ал.2, т.1 от Преходните и заключителни разпоредби 
на Закона за изменение и допълнение на Закона за собствеността и ползуването на 
земеделските земи /ПЗР на ЗИДЗСПЗЗ/ (обн. - ДВ, бр. 62 от 2010 г.) на Поземлен имот с 
проектен идентификатор № 65245.4.668 образуван от Поземлен имот с идентификатор № 
65245.4.20 по картата на възстановената собственост на село Самораново. 

2 

Докладна записка от инж. Методи Чимев - кмет на община Дупница, 
относно Предоставяне от общинския съвет на земи от общинския поземлен фонд  в 
изпълнение на задълженията по §27, ал.2, т.1 от Преходните и заключителни разпоредби 
на Закона за изменение и допълнение на Закона за собствеността и ползуването на 
земеделските земи /ПЗР на ЗИДЗСПЗЗ/ (обн. - ДВ, бр. 62 от 2010 г.) на Поземлен имот с 
проектен идентификатор № 65245.7.860 образуван от Поземлен имот с идентификатор № 
65245.7.53 по картата на възстановената собственост на село Самораново 
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3 

Докладна записка от инж. Методи Чимев - кмет на община Дупница, 
относно Предоставяне от общинския съвет на земи от общинския поземлен фонд  в 
изпълнение на задълженията по §27, ал.2, т.1 от Преходните и заключителни разпоредби 
на Закона за изменение и допълнение на Закона за собствеността и ползуването на 
земеделските земи /ПЗР на ЗИДЗСПЗЗ/ (обн. - ДВ, бр. 62 от 2010 г.) на Поземлен имот с 
проектен идентификатор № 20763.21.156 образуван от Поземлен имот с идентификатор 
№ 20763.21.38 по картата на възстановената собственост на село Джерман. 

4 
Докладна записка от инж.Методи Чимев – Кмет на Община Дупница, относно  Приемане 
на Решение за одобряване на проект за изменение на  Подробен устройствен план (ПУП) 
– План за регулация (ПР) на част от територията на гр.Дупница – Първи етап.   

5 

Докладна записка от инж.Методи Чимев – Кмет на Община Дупница, относно 
Предоставяне от общинския съвет на земи от общинския поземлен фонд  в изпълнение на 
задълженията по §27, ал.2, т.1 от Преходните и заключителни разпоредби на Закона за 
изменение и допълнение на Закона за собствеността и ползуването на земеделските земи 
/ПЗР на ЗИДЗСПЗЗ/ (обн. - ДВ, бр. 62 от 2010 г.) на Поземлен имот с проектен 
идентификатор 04220.17.71 образуван от част от поземлени имоти: 04220.17.63, 
04220.17.64, 04220.17.11,  04220.17.32  по кадастралната карта на село Бистрица 

6 

Докладна записка от инж.Методи Чимев – Кмет на Община Дупница, относно 
Предоставяне от общинския съвет на земи от общинския поземлен фонд  в изпълнение на 
задълженията по §27, ал.2, т.1 от Преходните и заключителни разпоредби на Закона за 
изменение и допълнение на Закона за собствеността и ползуването на земеделските земи 
/ПЗР на ЗИДЗСПЗЗ/ (обн. - ДВ, бр. 62 от 2010 г.) на Поземлен имот с проектен 
идентификатор 68789.26.514 образуван от поземлен имот с идентификатор 68789.26.390 
по кадастралната карта на град Дупница.  

7 

Докладна записка от инж.Методи Чимев – Кмет на Община Дупница, относно 
Предоставяне от общинския съвет на земи от общинския поземлен фонд  в изпълнение на 
задълженията по §27, ал.2, т.1 от Преходните и заключителни разпоредби на Закона за 
изменение и допълнение на Закона за собствеността и ползуването на земеделските земи 
/ПЗР на ЗИДЗСПЗЗ/ (обн. - ДВ, бр. 62 от 2010 г.) на Поземлен имот с проектен 
идентификатор 04220.17.76 образуван от поземлен имот с идентификатор 04220.17.65 и 
части от поземлени имоти: 04220.17.32 и 04220.17.64  по кадастралната карта на село 
Бистрица 

8 

Докладна записка от инж.Методи Чимев – Кмет на Община Дупница, относно 
Предоставяне от общинския съвет на земи от общинския поземлен фонд  в изпълнение на 
задълженията по §27, ал.2, т.1 от Преходните и заключителни разпоредби на Закона за 
изменение и допълнение на Закона за собствеността и ползуването на земеделските земи 
/ПЗР на ЗИДЗСПЗЗ/ (обн. - ДВ, бр. 62 от 2010 г.) на Поземлен имот с проектен 
идентификатор 68789.26.515 образуван от поземлен имот с идентификатор 68789.26.390 
по кадастралната карта на град Дупница.   

9 

Докладна записка от инж.Методи Чимев – Кмет на Община Дупница, относно 
Прекратяване на съсобственост между Община Дупница и частно лице в урегулиран 
поземлен имот /УПИ/ I-94, в квартал 12 по регулационния план на с.Грамаде, Община 
Дупница, чрез продажба частта на общината 

10 

Докладна записка от инж.Методи Чимев – Кмет на Община Дупница, относно 
Разрешение за изработване на проект за изменение на  Подробен устройствен план (ПУП) 
– План за регулация (ПР) на част от територията на гр.Дупница по реда на чл.124а, ал.2 от 
Закона за устройство на територията и даване на предварително съгласие за изменение – 
Трети етап.  
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11 
Докладна записка от инж.Методи Чимев – Кмет на Община Дупница, относно Решение за 
продажба на общински поземлен имот с идентификатор 24791.20.682  по кадастралната 
карта на с.Дяково 

12 

Докладна записка от инж.Методи Чимев – Кмет на Община Дупница, относно 
Разрешение за изработването на проект за Подробен устройствен план (ПУП) – 
Парцеларен план (ПП) по чл.110, ал.1, т.5 от Закона за устройство на територията (ЗУТ), 
за елементи на техническата инфраструктура извън границите на урбанизираните 
територии за определяне на трасето на кабелна линия за фотоволтоична централа в 
поземлен имот с идентификатор 02350.8.13 и в поземлен имот с идентификатор 
02350.10.25 по кадастралната карта на с.Баланово, общ.Дупница. 

13 
Докладна записка от инж.Методи Чимев – Кмет на Община Дупница, относно Решение за 
продажба на общински поземлен имот с идентификатор 24791.20.683  по кадастралната 
карта на с.Дяково 

14 

Докладна записка от инж.Методи Чимев – Кмет на Община Дупница, относно Отпускане 
на временен безлихвен заем от сметката за средства от ЕС и от бюджета на Община 
Дупница с цел финансиране изпълнението на дейностите по проект BG16RFOP001-1.029-
0007 “Преустройство и смяна на предназначение на Младежки дом в Градски 
исторически музей – гр. Дупница“.   

15 

Докладна записка от инж.Методи Чимев – Кмет на Община Дупница, относно Отпускане 
на временен безлихвен заем от сметката за средства от ЕС и от бюджета на Община 
Дупница, с цел финансиране изпълнението на дейностите по проект BGLD-3.002-0022 
“Интегрирани мерки в подкрепа на ромското включване в Община Дупница“.   

16 

Докладна записка от инж.Методи Чимев – Кмет на Община Дупница, относно Отпускане 
на временен безлихвен заем от сметката за средства от ЕС и от бюджета на Община 
Дупница, с цел финансиране изпълнението на дейностите по проект BG05M9OP001-
2.019-0009  „Дом и подкрепа за всяко дете“.   

17 

Докладна записка от инж.Методи Чимев – Кмет на Община Дупница, относно Отпускане 
на временен безлихвен заем от сметката за средства от ЕС и от бюджета на Община 
Дупница, с цел финансиране изпълнението на дейностите по проект BG05M9OP001-
2.029-0015-M001  „Предоставяне на социални услуги в Център за временно настаняване 
/ЦВН/ в гр. Дупница“.   

18 

Докладна записка от инж.Методи Чимев – Кмет на Община Дупница, относно Отпускане 
на временен безлихвен заем от сметката за средства от ЕС и от бюджета на Община 
Дупница, с цел финансиране изпълнението на дейностите по проект  BG16M1OP002-
2.010-0043   „Рекултивация на общинско депо за неопасни отпадъци, мeстност „Злево“, 
гр. Дупница“.   

19 

Докладна записка от инж.Методи Чимев – Кмет на Община Дупница, относно Отпускане 
на временен безлихвен заем от сметката за средства от ЕС и от бюджета на Община 
Дупница, с цел финансиране изпълнението на дейностите по проект CB006.2.21.150 
„Устойчиво използване на културното наследство в гр. Дупница и Крива паланка”.   

20 

Докладна записка от инж.Методи Чимев – Кмет на Община Дупница, относно Отпускане 
на временен безлихвен заем от сметката за средства от ЕС и от бюджета на Община 
Дупница, за финансиране изпълнението на дейностите по проект BG05M9OP001-6.002-
0157„Патронажна грижа + в Община Дупница“ и проект BG05M9OP001-6.004-
0158„Патронажна грижа + в Община Дупница“.   

21 
Докладна записка от инж.Методи Чимев – Кмет на Община Дупница, относно Продажба 
на земя - частна общинска собственост на собственика на законно построената в имота 
сграда – "СПЕЦИАЛИЗИРАНИ БИЗНЕС СИСТЕМИ" АД, ЕИК 121814067, находяща се в 
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град Дупница 

22 
Докладна записка от инж.Методи Чимев – Кмет на Община Дупница, относно 
Прекратяване дейността на социалната услуга „Център за кризисно настаняване на 
бездомни лица”, местна дейност, с адрес: гр. Дупница, ул. „Велико Търново” № 2 

23 
Докладна записка от инж.Методи Чимев – Кмет на Община Дупница, относно Приемане 
на Наредба за изменение и допълнение на Наредбата за определянето на местните такси и 
цени на услуги и администрирането им на територията на Община Дупница 

Точка 0 (Нулева) 

000/13.07.2022 г.  
Обсъждане и приемане на дневен ред за заседание № 8  

Гласуване по процедурите: 

1. Гласуване на дневния ред 

Резултат от гласуването: 'за' - 26, 'против' - 0 и 'въздържали се' - 0 

Окончателно гласуване на дневен ред: 
Общинският съвет гласува и със 'за' - 26, 'против' - 0 и 'въздържали се' - 0 ..... 
точката. 

Общо гласували: "Броя" 

За 26 

Против 0 

Въздържали се 0 

  

ДНЕВЕН РЕД 

1 

Докладна записка от инж. Методи Чимев - кмет на община Дупница, 
относно Предоставяне от общинския съвет на земи от общинския поземлен фонд  в 
изпълнение на задълженията по §27, ал.2, т.1 от Преходните и заключителни разпоредби 
на Закона за изменение и допълнение на Закона за собствеността и ползуването на 
земеделските земи /ПЗР на ЗИДЗСПЗЗ/ (обн. - ДВ, бр. 62 от 2010 г.) на Поземлен имот с 
проектен идентификатор № 65245.4.668 образуван от Поземлен имот с идентификатор № 
65245.4.20 по картата на възстановената собственост на село Самораново. 

2 

Докладна записка от инж. Методи Чимев - кмет на община Дупница, 
относно Предоставяне от общинския съвет на земи от общинския поземлен фонд  в 
изпълнение на задълженията по §27, ал.2, т.1 от Преходните и заключителни разпоредби 
на Закона за изменение и допълнение на Закона за собствеността и ползуването на 
земеделските земи /ПЗР на ЗИДЗСПЗЗ/ (обн. - ДВ, бр. 62 от 2010 г.) на Поземлен имот с 
проектен идентификатор № 65245.7.860 образуван от Поземлен имот с идентификатор № 
65245.7.53 по картата на възстановената собственост на село Самораново 

3 
Докладна записка от инж. Методи Чимев - кмет на община Дупница, 
относно Предоставяне от общинския съвет на земи от общинския поземлен фонд  в 
изпълнение на задълженията по §27, ал.2, т.1 от Преходните и заключителни разпоредби 
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на Закона за изменение и допълнение на Закона за собствеността и ползуването на 
земеделските земи /ПЗР на ЗИДЗСПЗЗ/ (обн. - ДВ, бр. 62 от 2010 г.) на Поземлен имот с 
проектен идентификатор № 20763.21.156 образуван от Поземлен имот с идентификатор 
№ 20763.21.38 по картата на възстановената собственост на село Джерман. 

4 
Докладна записка от инж.Методи Чимев – Кмет на Община Дупница, относно  Приемане 
на Решение за одобряване на проект за изменение на  Подробен устройствен план (ПУП) 
– План за регулация (ПР) на част от територията на гр.Дупница – Първи етап.   

5 

Докладна записка от инж.Методи Чимев – Кмет на Община Дупница, относно 
Предоставяне от общинския съвет на земи от общинския поземлен фонд  в изпълнение на 
задълженията по §27, ал.2, т.1 от Преходните и заключителни разпоредби на Закона за 
изменение и допълнение на Закона за собствеността и ползуването на земеделските земи 
/ПЗР на ЗИДЗСПЗЗ/ (обн. - ДВ, бр. 62 от 2010 г.) на Поземлен имот с проектен 
идентификатор 04220.17.71 образуван от част от поземлени имоти: 04220.17.63, 
04220.17.64, 04220.17.11,  04220.17.32  по кадастралната карта на село Бистрица 

6 

Докладна записка от инж.Методи Чимев – Кмет на Община Дупница, относно 
Предоставяне от общинския съвет на земи от общинския поземлен фонд  в изпълнение на 
задълженията по §27, ал.2, т.1 от Преходните и заключителни разпоредби на Закона за 
изменение и допълнение на Закона за собствеността и ползуването на земеделските земи 
/ПЗР на ЗИДЗСПЗЗ/ (обн. - ДВ, бр. 62 от 2010 г.) на Поземлен имот с проектен 
идентификатор 68789.26.514 образуван от поземлен имот с идентификатор 68789.26.390 
по кадастралната карта на град Дупница.  

7 

Докладна записка от инж.Методи Чимев – Кмет на Община Дупница, относно 
Предоставяне от общинския съвет на земи от общинския поземлен фонд  в изпълнение на 
задълженията по §27, ал.2, т.1 от Преходните и заключителни разпоредби на Закона за 
изменение и допълнение на Закона за собствеността и ползуването на земеделските земи 
/ПЗР на ЗИДЗСПЗЗ/ (обн. - ДВ, бр. 62 от 2010 г.) на Поземлен имот с проектен 
идентификатор 04220.17.76 образуван от поземлен имот с идентификатор 04220.17.65 и 
части от поземлени имоти: 04220.17.32 и 04220.17.64  по кадастралната карта на село 
Бистрица 

8 

Докладна записка от инж.Методи Чимев – Кмет на Община Дупница, относно 
Предоставяне от общинския съвет на земи от общинския поземлен фонд  в изпълнение на 
задълженията по §27, ал.2, т.1 от Преходните и заключителни разпоредби на Закона за 
изменение и допълнение на Закона за собствеността и ползуването на земеделските земи 
/ПЗР на ЗИДЗСПЗЗ/ (обн. - ДВ, бр. 62 от 2010 г.) на Поземлен имот с проектен 
идентификатор 68789.26.515 образуван от поземлен имот с идентификатор 68789.26.390 
по кадастралната карта на град Дупница.   

9 

Докладна записка от инж.Методи Чимев – Кмет на Община Дупница, относно 
Прекратяване на съсобственост между Община Дупница и частно лице в урегулиран 
поземлен имот /УПИ/ I-94, в квартал 12 по регулационния план на с.Грамаде, Община 
Дупница, чрез продажба частта на общината 

10 

Докладна записка от инж.Методи Чимев – Кмет на Община Дупница, относно 
Разрешение за изработване на проект за изменение на  Подробен устройствен план (ПУП) 
– План за регулация (ПР) на част от територията на гр.Дупница по реда на чл.124а, ал.2 от 
Закона за устройство на територията и даване на предварително съгласие за изменение – 
Трети етап.  

11 
Докладна записка от инж.Методи Чимев – Кмет на Община Дупница, относно Решение за 
продажба на общински поземлен имот с идентификатор 24791.20.682  по кадастралната 
карта на с.Дяково 
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12 

Докладна записка от инж.Методи Чимев – Кмет на Община Дупница, относно 
Разрешение за изработването на проект за Подробен устройствен план (ПУП) – 
Парцеларен план (ПП) по чл.110, ал.1, т.5 от Закона за устройство на територията (ЗУТ), 
за елементи на техническата инфраструктура извън границите на урбанизираните 
територии за определяне на трасето на кабелна линия за фотоволтоична централа в 
поземлен имот с идентификатор 02350.8.13 и в поземлен имот с идентификатор 
02350.10.25 по кадастралната карта на с.Баланово, общ.Дупница. 

13 
Докладна записка от инж.Методи Чимев – Кмет на Община Дупница, относно Решение за 
продажба на общински поземлен имот с идентификатор 24791.20.683  по кадастралната 
карта на с.Дяково 

14 

Докладна записка от инж.Методи Чимев – Кмет на Община Дупница, относно Отпускане 
на временен безлихвен заем от сметката за средства от ЕС и от бюджета на Община 
Дупница с цел финансиране изпълнението на дейностите по проект BG16RFOP001-1.029-
0007 “Преустройство и смяна на предназначение на Младежки дом в Градски 
исторически музей – гр. Дупница“.   

15 

Докладна записка от инж.Методи Чимев – Кмет на Община Дупница, относно Отпускане 
на временен безлихвен заем от сметката за средства от ЕС и от бюджета на Община 
Дупница, с цел финансиране изпълнението на дейностите по проект BGLD-3.002-0022 
“Интегрирани мерки в подкрепа на ромското включване в Община Дупница“.   

16 

Докладна записка от инж.Методи Чимев – Кмет на Община Дупница, относно Отпускане 
на временен безлихвен заем от сметката за средства от ЕС и от бюджета на Община 
Дупница, с цел финансиране изпълнението на дейностите по проект BG05M9OP001-
2.019-0009  „Дом и подкрепа за всяко дете“.   

17 

Докладна записка от инж.Методи Чимев – Кмет на Община Дупница, относно Отпускане 
на временен безлихвен заем от сметката за средства от ЕС и от бюджета на Община 
Дупница, с цел финансиране изпълнението на дейностите по проект BG05M9OP001-
2.029-0015-M001  „Предоставяне на социални услуги в Център за временно настаняване 
/ЦВН/ в гр. Дупница“.   

18 

Докладна записка от инж.Методи Чимев – Кмет на Община Дупница, относно Отпускане 
на временен безлихвен заем от сметката за средства от ЕС и от бюджета на Община 
Дупница, с цел финансиране изпълнението на дейностите по проект  BG16M1OP002-
2.010-0043   „Рекултивация на общинско депо за неопасни отпадъци, мeстност „Злево“, 
гр. Дупница“.   

19 

Докладна записка от инж.Методи Чимев – Кмет на Община Дупница, относно Отпускане 
на временен безлихвен заем от сметката за средства от ЕС и от бюджета на Община 
Дупница, с цел финансиране изпълнението на дейностите по проект CB006.2.21.150 
„Устойчиво използване на културното наследство в гр. Дупница и Крива паланка”.   

20 

Докладна записка от инж.Методи Чимев – Кмет на Община Дупница, относно Отпускане 
на временен безлихвен заем от сметката за средства от ЕС и от бюджета на Община 
Дупница, за финансиране изпълнението на дейностите по проект BG05M9OP001-6.002-
0157„Патронажна грижа + в Община Дупница“ и проект BG05M9OP001-6.004-
0158„Патронажна грижа + в Община Дупница“.   

21 

Докладна записка от инж.Методи Чимев – Кмет на Община Дупница, относно Продажба 
на земя - частна общинска собственост на собственика на законно построената в имота 
сграда – "СПЕЦИАЛИЗИРАНИ БИЗНЕС СИСТЕМИ" АД, ЕИК 121814067, находяща се в 
град Дупница 

22 
Докладна записка от инж.Методи Чимев – Кмет на Община Дупница, относно 
Прекратяване дейността на социалната услуга „Център за кризисно настаняване на 
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бездомни лица”, местна дейност, с адрес: гр. Дупница, ул. „Велико Търново” № 2 

23 
Докладна записка от инж.Методи Чимев – Кмет на Община Дупница, относно Приемане 
на Наредба за изменение и допълнение на Наредбата за определянето на местните такси и 
цени на услуги и администрирането им на територията на Община Дупница 

 

Точка 1 (Първа) 

362/01.07.2022г.  
Докладна записка от инж. Методи Чимев - кмет на община Дупница, 

относно Предоставяне от общинския съвет на земи от общинския поземлен фонд  в 

изпълнение на задълженията по §27, ал.2, т.1 от Преходните и заключителни 

разпоредби на Закона за изменение и допълнение на Закона за собствеността и 

ползуването на земеделските земи /ПЗР на ЗИДЗСПЗЗ/ (обн. - ДВ, бр. 62 от 2010 г.) на 

Поземлен имот с проектен идентификатор № 65245.4.668 образуван от Поземлен имот 

с идентификатор № 65245.4.20 по картата на възстановената собственост на село 

Самораново.  

Положително становище на икономическа комисия. 
Положително становище на комисията по ТСУ. 

 

 

Гласуване по основен въпрос: 

Окончателно гласуване: 

Общинският съвет гласува и със 'за' - 26, 'против' - 0 и 'въздържали се' - 0 приема се 
точката. 

Общо гласували: "Броя" 

За 26 

Против 0 

Въздържали се 0 

1. Асен Георгиев Пилев: За 
2. Асен Сотиров Илиев: За 
3. Бойко Олегов Христов: За 
4. Валентина Василева Караганова: За 
5. Венелин Петков Иванов: За 
6. Венелин Раймонд Коларов: За 
7. Виолета Генчева Инкьова: За 
8. Георги Василев Георгиев: За 
9. Георги Василев Градевски: За 
10. Георги Василев Наумов: За 
11. Георги Красимиров Градевски: За 
12. Димитър Василев Крекманов: За 
13. Емил Димитров Гущеров: За 
14. Емилия Райчова Кузманова: За 
15. Иван Методиев Танев: За 
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16. Йонко Йорданов Гергов: За 
17. Йордан Крумов Йорданов: За 
18. Костадин Крумов Костадинов: За 
19. Костадин Михайлов Севдин: За 
20. Леонид Йосифов Хаздай: За 
21. Миглена Йорданова Вельова: За 
22. Павел Ангелов Коларски: За 
23. Светозар Благоев Тричков: За 
24. Станислав Христов Павлов: За 
25. Тодор Димитров Василев: За 
26. Тодорка Костадинова Дамянова: За 

РЕШИ: 

Чл. 21, ал.1, т.8 и чл.27, ал.4 и ал.5 от Закона за местното самоуправление и местната 

администрация, §27, ал.2, т.1 от Преходните и заключителни разпоредби към Закона за 

изменение и допълнение на Закона за собствеността и ползуването на земеделските 

земи (обн. - ДВ, бр. 62 от 2010 г. и доп. ДВ, бр.61 от 2016 год.) и чл.45ж, ал.2 от 

Правилника за прилагане на Закона за собствеността и ползуването на земеделските 

земи, Об.С прие 

 

Р Е Ш Е Н И Е 

                                                        №  107 

 1.Общински съвет Дупница предоставя за възстановяване земи от общинския 
поземлен фонд, с цел признаване на правото на възстановяване на собствеността в 
съществуващи или възстановими стари реални граници на наследниците на Надежда Г. 
Спасова, Иванка Г. Грънчарова съгласно Решение № С - 62/28.03.1993 г. по заявление с вх. 
№1349/31.10.1991 г., на ОСЗГ – гр. Дупница  и скица-проект № 15-1246981-16.11.2021 г., 
както следва: 

Поземлен имот с проектен идентификатор 65245.4.668, образуван от поземлен 
имот с идентификатор 65245.4.20 по кадастралната карта на село Самораново с адрес на 
поземления имот: село Самораново, Община Дупница, Област Кюстендил, с площ 2.007 дка, 
трайно предназначение на територията: Земеделска, начин на трайно ползване: Нива. 

2. На основание чл.45ж, ал.2 от ППЗСПЗЗ Решението да се връчи по реда на 
Административнопроцесуалния кодекс на лицата по чл. 45д, ал. 2 и служебно - на Общинска 
служба по земеделие гр. Дупница. 

 

Точка 2 (Втора) 

363/01.07.2022 г.  
Докладна записка от инж. Методи Чимев - кмет на община Дупница, 

относно Предоставяне от общинския съвет на земи от общинския поземлен фонд  в 
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изпълнение на задълженията по §27, ал.2, т.1 от Преходните и заключителни 

разпоредби на Закона за изменение и допълнение на Закона за собствеността и 

ползуването на земеделските земи /ПЗР на ЗИДЗСПЗЗ/ (обн. - ДВ, бр. 62 от 2010 г.) на 

Поземлен имот с проектен идентификатор № 65245.7.860 образуван от Поземлен имот 

с идентификатор № 65245.7.53 по картата на възстановената собственост на село 

Самораново  

Положително становище на икономическа комисия. 
Положително становище на комисията по ТСУ. 

 

Гласуване по основен въпрос: 

Окончателно гласуване: 

Общинският съвет гласува и със 'за' - 26, 'против' - 0 и 'въздържали се' - 0 приема се 
точката. 

Общо гласували: "Броя" 

За 26 

Против 0 

Въздържали се 0 

1. Асен Георгиев Пилев: За 
2. Асен Сотиров Илиев: За 
3. Бойко Олегов Христов: За 
4. Валентина Василева Караганова: За 
5. Венелин Петков Иванов: За 
6. Венелин Раймонд Коларов: За 
7. Виолета Генчева Инкьова: За 
8. Георги Василев Георгиев: За 
9. Георги Василев Градевски: За 
10. Георги Василев Наумов: За 
11. Георги Красимиров Градевски: За 
12. Димитър Василев Крекманов: За 
13. Емил Димитров Гущеров: За 
14. Емилия Райчова Кузманова: За 
15. Иван Методиев Танев: За 
16. Йонко Йорданов Гергов: За 
17. Йордан Крумов Йорданов: За 
18. Костадин Крумов Костадинов: За 
19. Костадин Михайлов Севдин: За 
20. Леонид Йосифов Хаздай: За 
21. Миглена Йорданова Вельова: За 
22. Павел Ангелов Коларски: За 
23. Светозар Благоев Тричков: За 
24. Станислав Христов Павлов: За 
25. Тодор Димитров Василев: За 
26. Тодорка Костадинова Дамянова: За 
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РЕШИ: 

Чл. 21, ал.1, т.8 и чл.27, ал.4 и ал.5 от Закона за местното самоуправление и местната 

администрация, §27, ал.2, т.1 от Преходните и заключителни разпоредби към Закона за 

изменение и допълнение на Закона за собствеността и ползуването на земеделските 

земи (обн. - ДВ, бр. 62 от 2010 г. и доп. ДВ, бр.61 от 2016 год.) и чл.45ж, ал.2 от 

Правилника за прилагане на Закона за собствеността и ползуването на земеделските 

земи, Об.С прие 

 

Р Е Ш Е Н И Е 

                                                        №  108 

1.Общински съвет Дупница предоставя за възстановяване земи от общинския 
поземлен фонд, с цел признаване на правото на възстановяване на собствеността в 
съществуващи или възстановими стари реални граници на наследниците на Райна и Васил 
Атови съгласно Решение № С - 627/02.07.2007 г. по заявление с вх. №9769/25.06.2007 г., на 
ОСЗГ – гр. Дупница  и скица-проект № 15-1249532-17.11.2021 г., както следва: 

Поземлен имот с проектен идентификатор 65245.7.860 образуван от поземлен 
имот с идентификатор 65245.7.53 по кадастралната карта на село Самораново с адрес 
на поземления имот: село Самораново, Община Дупница, Област Кюстендил, местност 
„Марков Камък“, с площ 0.371 дка, трайно предназначение на територията: Земеделска, 
начин на трайно ползване: Пасище. 

2. На основание чл.45ж, ал.2 от ППЗСПЗЗ Решението да се връчи по реда на 
Административнопроцесуалния кодекс на лицата по чл. 45д, ал. 2 и служебно - на 
Общинска служба по земеделие гр. Дупница. 

 

Точка 3 (Трета) 

364/01.07.2022 г.  
Докладна записка от инж. Методи Чимев - кмет на община Дупница, 

относно Предоставяне от общинския съвет на земи от общинския поземлен фонд  в 

изпълнение на задълженията по §27, ал.2, т.1 от Преходните и заключителни 

разпоредби на Закона за изменение и допълнение на Закона за собствеността и 

ползуването на земеделските земи /ПЗР на ЗИДЗСПЗЗ/ (обн. - ДВ, бр. 62 от 2010 г.) на 

Поземлен имот с проектен идентификатор № 20763.21.156 образуван от Поземлен 

имот с идентификатор № 20763.21.38 по картата на възстановената собственост на 

село Джерман.  

Положително становище на икономическа комисия. 
Положително становище на комисията по ТСУ. 

 

Гласуване по основен въпрос: 
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Окончателно гласуване: 

Общинският съвет гласува и със 'за' - 26, 'против' - 0 и 'въздържали се' - 0 приема се 
точката. 

Общо гласували: "Броя" 

За 26 

Против 0 

Въздържали се 0 

 

1. Асен Георгиев Пилев: За 
2. Асен Сотиров Илиев: За 
3. Бойко Олегов Христов: За 
4. Валентина Василева Караганова: За 
5. Венелин Петков Иванов: За 
6. Венелин Раймонд Коларов: За 
7. Виолета Генчева Инкьова: За 
8. Георги Василев Георгиев: За 
9. Георги Василев Градевски: За 
10. Георги Василев Наумов: За 
11. Георги Красимиров Градевски: За 
12. Димитър Василев Крекманов: За 
13. Емил Димитров Гущеров: За 
14. Емилия Райчова Кузманова: За 
15. Иван Методиев Танев: За 
16. Йонко Йорданов Гергов: За 
17. Йордан Крумов Йорданов: За 
18. Костадин Крумов Костадинов: За 
19. Костадин Михайлов Севдин: За 
20. Леонид Йосифов Хаздай: За 
21. Миглена Йорданова Вельова: За 
22. Павел Ангелов Коларски: За 
23. Светозар Благоев Тричков: За 
24. Станислав Христов Павлов: За 
25. Тодор Димитров Василев: За 
26. Тодорка Костадинова Дамянова: За 

РЕШИ: 

Чл. 21, ал.1, т.8 и чл.27, ал.4 и ал.5 от Закона за местното самоуправление и местната 

администрация, §27, ал.2, т.1 от Преходните и заключителни разпоредби към Закона за 

изменение и допълнение на Закона за собствеността и ползуването на земеделските 

земи (обн. - ДВ, бр. 62 от 2010 г. и доп. ДВ, бр.61 от 2016 год.) и чл.45ж, ал.2 от 

Правилника за прилагане на Закона за собствеността и ползуването на земеделските 

земи, Об.С прие 
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Р Е Ш Е Н И Е 

                                                        №  109 

 1.Общински съвет Дупница предоставя за възстановяване земи от общинския 
поземлен фонд, с цел признаване на правото на възстановяване на собствеността в 
съществуващи или възстановими стари реални граници на наследниците на Димитър Начов 
Котов а съгласно Решение № ДЖ 739/09.07.2013 г. по заявление с вх. №9824А/09.07.2013 г., 
на ОСЗГ – гр. Дупница  и скица-проект № 15-243916-08.03.2022 г., както следва: 

Поземлен имот с проектен идентификатор 20763.21.156, образуван от поземлен 
имот с идентификатор 20763.21.38 по кадастралната карта на село Джерман, с адрес на 
поземления имот: село Джерман, Община Дупница, Област Кюстендил, с площ 2.000 дка, 
трайно предназначение на територията: Земеделска, начин на трайно ползване: Нива. 

2. На основание чл.45ж, ал.2 от ППЗСПЗЗ Решението да се връчи по реда на 
Административнопроцесуалния кодекс на лицата по чл. 45д, ал. 2 и служебно - на Общинска 
служба по земеделие гр. Дупница. 

 

Точка 4 (Четвърта) 

365/04.07.2022 г.  
Докладна записка от инж.Методи Чимев – Кмет на Община Дупница, 

относно  Приемане на Решение за одобряване на проект за изменение на  Подробен 

устройствен план (ПУП) – План за регулация (ПР) на част от територията на 

гр.Дупница – Първи етап.   

Положително становище на всички комисии. 
  
Г-жа Желязкова, заповядайте така да обясните в най-разговорен стил за какво става 

въпрос, какво касае докладната, какво да очакват най-вече гражданите и да предупредим 
гражданите. 

 

Изказвания: 

Г-жа Елена Желязкова - Началник отдел Изказване /Изказване на Нечлeнуващи 
в група/ 

Добър ден. 
Уважаеми общински съветници. 
По същество докладната записка е продължение и следващ етап от една докладна 

която е приета преди 2, 3 месеца за разрешение за изработване на ПУП – ПР, която докладна 
и с който ПУП ще се реши проблема на града по отношение на несъответствията 
регулационния план, който е значително мога да кажа даже и морално остарял, защото е от 
90-те години. Целта е поставянето на регулационните линии по действащата кадастрална 
карта или по-скоро имотните граници на място. Този етап включва обхват от Балканфарма 
приблизително до черквата Свети Никола. Проекта е процедиран съгласно закона, 
представен е на ОбС като графична част, има няколко постъпили възражения. Принципно са 
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разгледани от общински експертен съвет по устройство на територията. Отстранени са 
непълноти не само по възражения, а дори от показани от експерти от ОА. Говоря конкретно 
за г-жа Караджова и нейния екип като представители на общинска собственост и други 
колеги, и сега сме на етап одобряване на ПУП. 

 
Валентина Василева Караганова /КП „БСП за България“/ - Изказване 

/Изказване/ 
Разбирам от докладната, поставяме в съответствие регулационния план с одобрената 

кадастрална карта. Благодаря на г-жа Желязкова за обяснението, аз обаче имам няколко 
въпроса. Единия от тях е ще отпадне ли регулационната карта в такъв случай. Поставянето в 
съответствие на едната карта с другата карта няма ли да доведе до изостряне на обществения 
и междусъседски отношения. Знаем много добре някои от хората притежават нотариални 
актове в които имотите са с различни планоснимачни номера, исторически примерно от 
стари карти и т.н. тези номера на имоти след това като не съответстват одобрената 
кадастрална карта, това няма ли да създаде неудобство на жителите на Община Дупница. 

И един въпрос не точно по тази докладна, но виждаме в предложението за промяна в 
Наредбата на административните цени и такси на услуги, които предоставя община Дупница, 
удостоверението на идентичност на имота е увеличено в размер на 5 пъти, от 10 лв. става на 
50 лв. Няма ли това също да създаде доста неудобства на гражданите, които се наложи на 
един по-късен етап да доказват, че идентификатора по кадастрална карта е еднакъв с техния 
планоснимачен  номер по регулационната карта. И така малко повече разяснения. 
Докладната наистина е много важна.  

Благодаря. 
 
Костадин Крумов Костадинов /ПП „СДС“/ - Изказване /Изказване/ 
Благодаря ви. Ще кажа и аз няколко думи защото г-жа Желязкова се произнесе много 

експертно както и трябва да бъде. 
Тази докладна ние говорихме когато ние ОбС дадохме разрешение за започване на 

тази промяна на регулацията, в общи линии касае следното. Някога през деветдесетте години 
общината е направила така наречената регулация, където са променяни улици, имоти са 
изправяни, на един човек му се придава от едната страна пък му се взема от другата страна, 
нали предвидено е това нещо. През 2004 год. обаче беше приета и одобрява кадастралната 
карта, която по същество е имотна, картата на имотните граници. Дупница беше пилотен 
проект една от няколкото общини в България в които стартира това изготвяне на 
кадастралната карта и тогава не беше напасната кадастралната карта в регулационната карта 
и какво се получи на практика. Не просто, че няма да създадем затруднения, напротив 
смисъла сега днес е, че ние ще решим затрудненията на гражданите, защото ние ще 
уеднаквим имотните граници с регулационните. Защото когато 10 години регулацията не е 
осъществена, когато на вас не ви е платено това което ви вземат или вие не сте платила това 
което придавате вече регулацията отпада, след като не е осъществена. Сега общината 
изправя една много голяма несправедливост. И сега когато наши съграждани отидат и искат 
да правят нещо, един гараж да си направят или летна кухня до сега как беше. Отиваш, 
взимаш, има разминаване между двете скици, има ли разминаване ти тръгваш и правиш 
процедура. Или променяш регулацията, което е не съм сигурен дали има такъв случай. По 
скоро се променяха имотните граници, т.е. имотните граници си оставаха променяше се 
регулацията. И в крайна сметка сега общината и ние като ОбС изправяме тази 
несправедливост за сега в първи етап в Горна махала. Ние сме разрешили да тече втори етап, 
втора част от града, а след няколко докладни ще разрешим трети етап, който ще покрива 
целия град. И аз съм много щастлив защото това е несправедливост и …………. Не 
несправедливост, а неточност, което беше именно защото бяхме пилотна община и сега 
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хората могат да са спокойни, че от тук натам няма да има вече това затруднение. Оставете 
парите около 350, 400 лв. които се плащаха за да изправиш кадастъра в Кюстендил, ами 
времето. Понякога отнемаше 2 месеца, 3 месеца. Наемаш геодезист, той прави процедура, 
внасяш в кадастъра пък обявления, пък може някое да не може да бъде обявено,  ставаше 
дълга и широка. И това масово се случваше и най-много в Горна махала. 

Между другото тъй като някои вече сме ветерани в този ОбС преди няколко не 
миналия по миналия мандат още ние поставихме този въпрос, но аз искам да подчертая вие 
знаете с приемането на бюджета, че ако не се лъжа около 40 000 лв. струва в момента това 
нещо. Така, че беше въпрос на пари и най-накрая му дойде времето и най-накрая Дупница ще 
изправи тази неточност. Моето желание и по скоро моя въпрос към администрацията и по 
скоро към отдел ТСУ е дали за догодина да не се предвиди това нещо да се случи в селата, 
защото аз не съм много наясно дали в селата го има този проблем и ако го има дали в 
следващия бюджет да не се заложат средства за селата. 

Има ли други желаещи за изказване? Г-жа Караганова, аз предлагам въпроса ви за 
удостоверенията за идентичност да ги гледаме когато дойде докладната. 

/обаждане от място/ 
Вие не ме питате мене. Аз предлагам ако сега отворим дебат за таксите. Дали не е по-

добре да го отворим когато дойде съответната докладна? Тъй като аз ви уважавам особено 
цялата ви група, настоявате ли сега да получите отговор конкретно за удостоверението за 
идентичност.  

/обаждане от място/ 
Става много експертен дебата. Препоръчвам ви на комисия да си го видите. Не може 

да отпадне регулационния план. Той ще бъде уеднаквен. Ако сега отидете в Сапарева баня и 
искате скица там няма да ви питат регулационна ли е, кадастрална ли е каква е, те ви дават 
скица. Така ще стане в Дупница г-жа Караганова , ама това са много дребни нещица които 
може би трябваше да се запознаете предварително, а може и на комисия. 

Има ли други желаещи за изказване? Ако няма преминаваме към гласуване. 
 
 

Край на дебати 
Гласуване по основен въпрос: 

Окончателно гласуване: 

Общинският съвет гласува и със 'за' - 25, 'против' - 0 и 'въздържали се' - 2 приема се 
точката. 

Общо гласували: "Броя" 

За 25 

Против 0 

Въздържали се 2 

1. Асен Георгиев Пилев: За 
2. Асен Сотиров Илиев: За 
3. Бойко Олегов Христов: За 
4. Валентина Василева Караганова: Въздържал се 
5. Венелин Петков Иванов: За 
6. Венелин Раймонд Коларов: За 
7. Виолета Генчева Инкьова: За 
8. Георги Василев Георгиев: За 
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9. Георги Василев Градевски: За 
10. Георги Василев Наумов: За 
11. Георги Красимиров Градевски: За 
12. Димитър Василев Крекманов: За 
13. Емил Димитров Гущеров: За 
14. Емилия Райчова Кузманова: За 
15. Иван Методиев Танев: За 
16. Йонко Йорданов Гергов: За 
17. Йордан Крумов Йорданов: За 
18. Костадин Крумов Костадинов: За 
19. Костадин Михайлов Севдин: За 
20. Леонид Йосифов Хаздай: За 
21. Мария Георгиева Соколова: За 
22. Миглена Йорданова Вельова: За 
23. Павел Ангелов Коларски: За 
24. Светозар Благоев Тричков: За 
25. Станислав Христов Павлов: Въздържал се 
26. Тодор Димитров Василев: За 
27. Тодорка Костадинова Дамянова: За 

 

РЕШИ: 

Чл. 21, ал.1, т.8 и т.11, във връзка с чл.27, ал.4 и ал.5 от Закона за местното 

самоуправление и местната администрация (ЗМСМА), чл.8, ал.1 от Закона за 

общинската собственост (ЗОС), чл.134, ал.1, т.1 и ал.2, т.2 от Закона за 

устройство на територията (ЗУТ), Об.С прие 

 

Р Е Ш Е Н И Е 

                                                        №  110 

    І. ОДОБРЯВА  проект за изменение на Подробен устройствен план (ПУП) – План за 
регулация (ПР) ) в обхват: кв.379, кв.3, кв.2 по регулационния план на гр.Дупница, одобрен 
със Заповед №1837/24.03.1958 год.; кв.2  последно изменен със Заповед № 234/10.04.2011 
год.; кв.379 последно изменен със Заповед № 471/27.04.2004 год.; квартали 261, 261А, 260, 
259 251, 250, 252, 253, 254, 258, 257, 256, 255, 267, 266, 265, 278, 276, 282, 283, 284, 295, 
279, 277, 280, 281, 270, 269, 271А, 271Б, 272, 274, 287, 278, 273, 286, 285, 275, 288, 293, 
289, 290, 291, 292, 294, 263, 263ı, 260А, 268, 274ı и 274ıı  по регулационния план на 
гр.Дупница, одобрен със  Заповед №291/19.03.1990 год.; Квартали 264А, 264, 264Б, 264В по 
регулационния план на гр.Дупница, одобрен със  Заповед № 895/10.08.1992 год.; Квартали 
262, 263, 262А и 262Б по регулационния план на гр.Дупница, одобрен със Заповед 
№291/19.03.1990 год., последно изменена с Решение на Общински съвет Дупница 
№42/2008год. – етап от общия проект за изменение на Подробен устройствен план –План за 
регулация на територията на гр.Дупница, отнасящ се до поставяне в съответствие  
действащите регулационни планове с одобрената кадастрална карта на гр.Дупница, одобрена 
със Заповед № 300-5-56/ 30.07.2004г. на ИД на АГКК, установяване на териториално – 
устройствени зони с показатели на застрояване, съобразени с Предварителния проект на 
Общия устройствен план на Община Дупница (ОУП) и при условията на Част първа ОСНОВИ 
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НА УСТРОЙСТВОТО НА ТЕРИТОРИЯТА, Глава трета УСТРОЙСТВО НА ТЕРИТОРИИТЕ И 
ПОЗЕМЛЕНИТЕ ИМОТИ, Раздел II УРЕГУЛИРАНЕ И ЗАСТРОЯВАНЕ НА ТЕРИТОРИИТЕ И 
ПОЗЕМЛЕНИТЕ ИМОТИ от Закона за устройство на територията (ЗУТ). 

         
На основание чл. 215, ал. 4 от ЗУТ в 30-дневен срок от обнародването в „Държавен 

вестник” решението подлежи на обжалване чрез Община Дупница до Административен съд-
гр. Кюстендил. 

  

Точка 5 (Пета) 

366/05.07.2022 г.  
Докладна записка от инж.Методи Чимев – Кмет на Община Дупница, относно 

Предоставяне от общинския съвет на земи от общинския поземлен фонд  в изпълнение 

на задълженията по §27, ал.2, т.1 от Преходните и заключителни разпоредби на Закона 

за изменение и допълнение на Закона за собствеността и ползуването на земеделските 

земи /ПЗР на ЗИДЗСПЗЗ/ (обн. - ДВ, бр. 62 от 2010 г.) на Поземлен имот с проектен 

идентификатор 04220.17.71 образуван от част от поземлени имоти: 04220.17.63, 

04220.17.64, 04220.17.11,  04220.17.32  по кадастралната карта на село Бистрица  

Имаме положително становище на двете комисии.  
 

Изказвания: 

Костадин Крумов Костадинов /ПП „СДС“/ - Изказване /Изказване/ 
Аз имам един въпрос арх. Пилев. Когато гледахме в миналия мандат и когато аз бях в 

икономическата комисия имаше една цветна схема която се даваше при разглеждането на 
подобни докладни, а сега не я виждам. Преустанови ли се тази практика? Извинявам се така 
защото г-жа Караджова, миналия мандат имахме практика пък и този мандат когато имаме 
такъв имот да се подава карта в която имота да бъде оцветен или щрихиран за да стане ясно 
от какъв дял от местността се връща. Можем ли да възстановим тази практика. Добре, 
благодаря. 
 
 
Край на дебати 
Гласуване по основен въпрос: 

 

Окончателно гласуване: 

Общинският съвет гласува и със 'за' - 27, 'против' - 0 и 'въздържали се' - 0 приема се 
точката. 

Общо гласували: "Броя" 

За 27 

Против 0 

Въздържали се 0 

1. Асен Георгиев Пилев: За 
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2. Асен Сотиров Илиев: За 
3. Бойко Олегов Христов: За 
4. Валентина Василева Караганова: За 
5. Венелин Петков Иванов: За 
6. Венелин Раймонд Коларов: За 
7. Виолета Генчева Инкьова: За 
8. Георги Василев Георгиев: За 
9. Георги Василев Градевски: За 
10. Георги Василев Наумов: За 
11. Георги Красимиров Градевски: За 
12. Димитър Василев Крекманов: За 
13. Емил Димитров Гущеров: За 
14. Емилия Райчова Кузманова: За 
15. Иван Методиев Танев: За 
16. Йонко Йорданов Гергов: За 
17. Йордан Крумов Йорданов: За 
18. Костадин Крумов Костадинов: За 
19. Костадин Михайлов Севдин: За 
20. Леонид Йосифов Хаздай: За 
21. Мария Георгиева Соколова: За 
22. Миглена Йорданова Вельова: За 
23. Павел Ангелов Коларски: За 
24. Светозар Благоев Тричков: За 
25. Станислав Христов Павлов: За 
26. Тодор Димитров Василев: За 
27. Тодорка Костадинова Дамянова: За 

РЕШИ: 

Чл. 21, ал.1, т.8 и чл.27, ал.4 и ал.5 от Закона за местното самоуправление и местната 

администрация, §27, ал.2, т.1 от Преходните и заключителни разпоредби към Закона за 

изменение и допълнение на Закона за собствеността и ползуването на земеделските 

земи (обн. - ДВ, бр. 62 от 2010 г. и доп. ДВ, бр.61 от 2016 год.) и чл.45ж, ал.2 от 

Правилника за прилагане на Закона за собствеността и ползуването на земеделските 

земи, Об.С прие 

 

Р Е Ш Е Н И Е 

                                                        №  111 

 1.Общински съвет Дупница предоставя за възстановяване земи от общинския 
поземлен фонд, с цел признаване на правото на възстановяване на собствеността в 
съществуващи или възстановими стари реални граници на наследниците на Надежда 
Николова Кирянова  съгласно Решение № 23-3463А/17.06.2021 г.,  на Общинска служба по 
земеделие – гр. Дупница и скица-проект № 15-553141-20.06.2019 г., както следва: 
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Поземлен имот с проектен идентификатор идентификатор 04220.17.71 образуван 
от част от поземлени имоти: 04220.17.63, 04220.17.64, 04220.17.11,  04220.17.32  по 
кадастралната карта на село Бистрица.с адрес на поземления имот: село Бистрица, 

  Община Дупница, Област Кюстендил, с площ 3.115 дка, трайно предназначение на 
територията: Земеделска, начин на трайно ползване: Нива. 

2. На основание чл.45ж, ал.2 от ППЗСПЗЗ Решението да се връчи по реда на 
Административнопроцесуалния кодекс на лицата по чл. 45д, ал. 2 и служебно - на Общинска 
служба по земеделие гр. Дупница. 

  

Точка 6 (Шеста) 

367/05.07.2022 г.  
Докладна записка от инж.Методи Чимев – Кмет на Община Дупница, относно 

Предоставяне от общинския съвет на земи от общинския поземлен фонд  в изпълнение 

на задълженията по §27, ал.2, т.1 от Преходните и заключителни разпоредби на Закона 

за изменение и допълнение на Закона за собствеността и ползуването на земеделските 

земи /ПЗР на ЗИДЗСПЗЗ/ (обн. - ДВ, бр. 62 от 2010 г.) на Поземлен имот с проектен 

идентификатор 68789.26.514 образуван от поземлен имот с идентификатор 

68789.26.390 по кадастралната карта на град Дупница.   

Положително становище на икономическа комисия и на комисия по ТСУ.  
 

Гласуване по основен въпрос: 

Окончателно гласуване: 

Общинският съвет гласува и със 'за' - 28, 'против' - 0 и 'въздържали се' - 0 приема се 
точката. 

Общо гласували: "Броя" 

За 28 

Против 0 

Въздържали се 0 

1. Асен Георгиев Пилев: За 
2. Асен Сотиров Илиев: За 
3. Бойко Олегов Христов: За 
4. Валентина Василева Караганова: За 
5. Венелин Петков Иванов: За 
6. Венелин Раймонд Коларов: За 
7. Виолета Генчева Инкьова: За 
8. Георги Василев Георгиев: За 
9. Георги Василев Градевски: За 
10. Георги Василев Наумов: За 
11. Георги Красимиров Градевски: За 
12. Димитър Василев Крекманов: За 
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13. Емил Димитров Гущеров: За 
14. Емилия Райчова Кузманова: За 
15. Иван Методиев Танев: За 
16. Йонко Йорданов Гергов: За 
17. Йордан Крумов Йорданов: За 
18. Костадин Крумов Костадинов: За 
19. Костадин Михайлов Севдин: За 
20. Леонид Йосифов Хаздай: За 
21. Лорета Методиева Николова: За 
22. Мария Георгиева Соколова: За 
23. Миглена Йорданова Вельова: За 
24. Павел Ангелов Коларски: За 
25. Светозар Благоев Тричков: За 
26. Станислав Христов Павлов: За 
27. Тодор Димитров Василев: За 
28. Тодорка Костадинова Дамянова: За 

 

РЕШИ: 

Чл. 21, ал.1, т.8 и чл.27, ал.4 и ал.5 от Закона за местното самоуправление и местната 

администрация, §27, ал.2, т.1 от Преходните и заключителни разпоредби към Закона за 

изменение и допълнение на Закона за собствеността и ползуването на земеделските 

земи (обн. - ДВ, бр. 62 от 2010 г. и доп. ДВ, бр.61 от 2016 год.) и чл.45ж, ал.2 от 

Правилника за прилагане на Закона за собствеността и ползуването на земеделските 

земи, Об.С прие 

 

Р Е Ш Е Н И Е 

                                                         №  112 

 1.Общински съвет Дупница предоставя за възстановяване земи от общинския 
поземлен фонд, с цел признаване на правото на възстановяване на собствеността в 
съществуващи или възстановими стари реални граници на наследниците на Надежда 
Николова Кирянова съгласно Решение № 17-3463/21.02.2020 г., на Общинска служба по 
земеделие – гр. Дупница и скица-проект № 15-253010-13.03.2020 г., както следва: 

Поземлен имот с проектен идентификатор 68789.26.514 образуван от поземлен 
имот с идентификатор 68789.26.390 по кадастралната карта на град Дупница с адрес на 
поземления имот: град Дупница Община Дупница, Област Кюстендил, с площ 6.000 дка, 
трайно предназначение на територията: Земеделска, начин на трайно ползване: Нива. 

2. На основание чл.45ж, ал.2 от ППЗСПЗЗ Решението да се връчи по реда на 
Административнопроцесуалния кодекс на лицата по чл. 45д, ал. 2 и служебно - на Общинска 
служба по земеделие гр. Дупница. 
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Точка 7 (Седма) 

368/05.07.2022 г.  
Докладна записка от инж.Методи Чимев – Кмет на Община Дупница, относно 

Предоставяне от общинския съвет на земи от общинския поземлен фонд  в изпълнение 

на задълженията по §27, ал.2, т.1 от Преходните и заключителни разпоредби на Закона 

за изменение и допълнение на Закона за собствеността и ползуването на земеделските 

земи /ПЗР на ЗИДЗСПЗЗ/ (обн. - ДВ, бр. 62 от 2010 г.) на Поземлен имот с проектен 

идентификатор 04220.17.76 образуван от поземлен имот с идентификатор 04220.17.65 

и части от поземлени имоти: 04220.17.32 и 04220.17.64  по кадастралната карта на 

село Бистрица  

Положително становище на двете комисии.  

 

Гласуване по основен въпрос: 

Окончателно гласуване: 

Общинският съвет гласува и със 'за' - 28, 'против' - 0 и 'въздържали се' - 0 приема се 
точката. 

Общо гласували: "Броя" 

За 28 

Против 0 

Въздържали се 0 

1. Асен Георгиев Пилев: За 
2. Асен Сотиров Илиев: За 
3. Бойко Олегов Христов: За 
4. Валентина Василева Караганова: За 
5. Венелин Петков Иванов: За 
6. Венелин Раймонд Коларов: За 
7. Виолета Генчева Инкьова: За 
8. Георги Василев Георгиев: За 
9. Георги Василев Градевски: За 
10. Георги Василев Наумов: За 
11. Георги Красимиров Градевски: За 
12. Димитър Василев Крекманов: За 
13. Емил Димитров Гущеров: За 
14. Емилия Райчова Кузманова: За 
15. Иван Методиев Танев: За 
16. Йонко Йорданов Гергов: За 
17. Йордан Крумов Йорданов: За 
18. Костадин Крумов Костадинов: За 
19. Костадин Михайлов Севдин: За 
20. Леонид Йосифов Хаздай: За 
21. Лорета Методиева Николова: За 
22. Мария Георгиева Соколова: За 
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23. Миглена Йорданова Вельова: За 
24. Павел Ангелов Коларски: За 
25. Светозар Благоев Тричков: За 
26. Станислав Христов Павлов: За 
27. Тодор Димитров Василев: За 
28. Тодорка Костадинова Дамянова: За 

РЕШИ: 

Чл. 21, ал.1, т.8 и чл.27, ал.4 и ал.5 от Закона за местното самоуправление и местната 

администрация, §27, ал.2, т.1 от Преходните и заключителни разпоредби към Закона за 

изменение и допълнение на Закона за собствеността и ползуването на земеделските 

земи (обн. - ДВ, бр. 62 от 2010 г. и доп. ДВ, бр.61 от 2016 год.) и чл.45ж, ал.2 от 

Правилника за прилагане на Закона за собствеността и ползуването на земеделските 

земи, Об.С прие 

Р Е Ш Е Н И Е 

                                                        №  113 

 1.Общински съвет Дупница предоставя за възстановяване земи от общинския 
поземлен фонд, с цел признаване на правото на възстановяване на собствеността в 
съществуващи или възстановими стари реални граници на наследниците на Еленка 
Николова Зеленкова съгласно Решение № 23-3464А/17.06.2021 г.,  на Общинска служба по 
земеделие – гр. Дупница и скица-проект № 15-553363-20.06.2019 г.,  както следва: 

Поземлен имот с проектен идентификатор идентификатор 04220.17.76 образуван 
от поземлен имот с идентификатор 04220.17.65 и части от поземлени имоти: 04220.17.32 
и 04220.17.64 по кадастралната карта на село Бистрица, с адрес на поземления имот: село 
Бистрица., Община Дупница, Област Кюстендил, с площ 1.045 дка, трайно предназначение 
на територията: Земеделска, начин на трайно ползване: Нива. 

 2. На основание чл.45ж, ал.2 от ППЗСПЗЗ Решението да се връчи по реда на 
Административнопроцесуалния кодекс на лицата по чл. 45д, ал. 2 и служебно - на Общинска 
служба по земеделие гр. Дупница. 

  

Точка 8 (Осма) 

369/05.07.2022 г.  
Докладна записка от инж.Методи Чимев – Кмет на Община Дупница, относно 

Предоставяне от общинския съвет на земи от общинския поземлен фонд  в изпълнение 

на задълженията по §27, ал.2, т.1 от Преходните и заключителни разпоредби на Закона 

за изменение и допълнение на Закона за собствеността и ползуването на земеделските 

земи /ПЗР на ЗИДЗСПЗЗ/ (обн. - ДВ, бр. 62 от 2010 г.) на Поземлен имот с проектен 

идентификатор 68789.26.515 образуван от поземлен имот с идентификатор 

68789.26.390 по кадастралната карта на град Дупница.    

Положително становище на двете комисии.  
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Гласуване по основен въпрос: 

Окончателно гласуване: 

Общинският съвет гласува и със 'за' - 28, 'против' - 0 и 'въздържали се' - 0 приема се 
точката. 

Общо гласували: "Броя" 

За 28 

Против 0 

Въздържали се 0 

1. Асен Георгиев Пилев: За 
2. Асен Сотиров Илиев: За 
3. Бойко Олегов Христов: За 
4. Валентина Василева Караганова: За 
5. Венелин Петков Иванов: За 
6. Венелин Раймонд Коларов: За 
7. Виолета Генчева Инкьова: За 
8. Георги Василев Георгиев: За 
9. Георги Василев Градевски: За 
10. Георги Василев Наумов: За 
11. Георги Красимиров Градевски: За 
12. Димитър Василев Крекманов: За 
13. Емил Димитров Гущеров: За 
14. Емилия Райчова Кузманова: За 
15. Иван Методиев Танев: За 
16. Йонко Йорданов Гергов: За 
17. Йордан Крумов Йорданов: За 
18. Костадин Крумов Костадинов: За 
19. Костадин Михайлов Севдин: За 
20. Леонид Йосифов Хаздай: За 
21. Лорета Методиева Николова: За 
22. Мария Георгиева Соколова: За 
23. Миглена Йорданова Вельова: За 
24. Павел Ангелов Коларски: За 
25. Светозар Благоев Тричков: За 
26. Станислав Христов Павлов: За 
27. Тодор Димитров Василев: За 
28. Тодорка Костадинова Дамянова: За 

РЕШИ: 

Чл. 21, ал.1, т.8 и чл.27, ал.4 и ал.5 от Закона за местното самоуправление и местната 

администрация, §27, ал.2, т.1 от Преходните и заключителни разпоредби към Закона за 

изменение и допълнение на Закона за собствеността и ползуването на земеделските 

земи (обн. - ДВ, бр. 62 от 2010 г. и доп. ДВ, бр.61 от 2016 год.) и чл.45ж, ал.2 от 

Правилника за прилагане на Закона за собствеността и ползуването на земеделските 

земи, Об.С прие 
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Р Е Ш Е Н И Е 

                                                        №  114 

 1.Общински съвет Дупница предоставя за възстановяване земи от общинския 
поземлен фонд, с цел признаване на правото на възстановяване на собствеността в 
съществуващи или възстановими стари реални граници на наследниците на Еленка 
Николова Зеленкова съгласно Решение № 17-3464/06.10.1998 г., на Общинска служба по 
земеделие – гр. Дупница и скица-проект № 15-253017-13.03.2020 г., както следва: 

Поземлен имот с проектен идентификатор 68789.26.515 образуван от поземлен 
имот с идентификатор 68789.26.390 по кадастралната карта на град Дупница с адрес на 
поземления имот: град Дупница Община Дупница, Област Кюстендил, с площ 6.000 дка, 
трайно предназначение на територията: Земеделска, начин на трайно ползване: Нива. 

2. На основание чл.45ж, ал.2 от ППЗСПЗЗ Решението да се връчи по реда на 
Административнопроцесуалния кодекс на лицата по чл. 45д, ал. 2 и служебно - на Общинска 
служба по земеделие гр. Дупница. 

 

Точка 9 (Девета) 

370/05.07.2022 г.  
Докладна записка от инж.Методи Чимев – Кмет на Община Дупница, относно 

Прекратяване на съсобственост между Община Дупница и частно лице в урегулиран 

поземлен имот /УПИ/ I-94, в квартал 12 по регулационния план на с.Грамаде, Община 

Дупница, чрез продажба частта на общината  

Положително становище на икономическата комисия.  
 

Гласуване по основен въпрос: 

Окончателно гласуване: 

Общинският съвет гласува и със 'за' - 28, 'против' - 0 и 'въздържали се' - 0 приема се 
точката. 

Общо гласували: "Броя" 

За 28 

Против 0 

Въздържали се 0 

1. Асен Георгиев Пилев: За 
2. Асен Сотиров Илиев: За 
3. Бойко Олегов Христов: За 
4. Валентина Василева Караганова: За 
5. Венелин Петков Иванов: За 
6. Венелин Раймонд Коларов: За 
7. Виолета Генчева Инкьова: За 
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8. Георги Василев Георгиев: За 
9. Георги Василев Градевски: За 
10. Георги Василев Наумов: За 
11. Георги Красимиров Градевски: За 
12. Димитър Василев Крекманов: За 
13. Емил Димитров Гущеров: За 
14. Емилия Райчова Кузманова: За 
15. Иван Методиев Танев: За 
16. Йонко Йорданов Гергов: За 
17. Йордан Крумов Йорданов: За 
18. Костадин Крумов Костадинов: За 
19. Костадин Михайлов Севдин: За 
20. Леонид Йосифов Хаздай: За 
21. Лорета Методиева Николова: За 
22. Мария Георгиева Соколова: За 
23. Миглена Йорданова Вельова: За 
24. Павел Ангелов Коларски: За 
25. Светозар Благоев Тричков: За 
26. Станислав Христов Павлов: За 
27. Тодор Димитров Василев: За 
28. Тодорка Костадинова Дамянова: За 

РЕШИ: 

Чл. 21, ал.1, т.8 и т.12 във връзка с чл.27, ал.4 и ал.5 и чл. 52, ал.5, т.1 от Закона за 

местното самоуправление и местната администрация, чл.36, ал.1, т.2 и чл.41, ал.2 от 

Закона за общинската собственост, и чл.59, ал.1, т.3 и ал.3, и чл.60 от Наредбата за 

реда за придобиване, управление и разпореждане с общинско имущество /приета с 

Решение №8/31.01.2008 год. на Общински съвет Дупница/, Об.С прие 

 

Р Е Ш Е Н И Е 

                                                        №  115 

 1. Общински съвет Дупница допълва Програмата за управление и разпореждане с 
имотите общинска собственост в Община Дупница за 2022 год. в част ІІІ, т.Б: “Имоти, 
които Община Дупница има намерение да продаде”, със следния имот: 42/567 /четиридесет 
и две от петстотин шестдесет и седем/ идеални части от урегулиран поземлен имот 
/УПИ/ I-94 /първи, образуван от имот деветдесет и четири/, квартал 12 /дванадесет/ по 
регулационни план на село Грамаде, с урегулирана площ на целия имот 567 кв. м. 
/петстотин шестдесет и седем квадратни метра/, с улична регулация утвърдена със 
Заповед №7297/30.09.1944 година на Началник служба регулация град София, дворищна 
регулация утвърдена със Заповед №7298/30.09.1944 година на Началник служба регулация 
град София. 

2. Общински съвет Дупница взема решение за прекратяване на съсобствеността 
между Община Дупница и Елена Георгиева Никова, чрез продажба от Община Дупница на 
42/567 /четиридесет и две от петстотин шестдесет и седем/ идеални части от урегулиран 
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поземлен имот /УПИ/ I-94 /първи, образуван от имот деветдесет и четири/, квартал 12 
/дванадесет/ по регулационни план на село Грамаде, с урегулирана площ на целия имот 567 
кв. м. /петстотин шестдесет и седем квадратни метра/, с улична регулация утвърдена със 
Заповед №7297/30.09.1944 година на Началник служба регулация град София, дворищна 
регулация утвърдена със Заповед №7298/30.09.1944 година на Началник служба регулация 
град София, частна общинска собственост съгласно Акт за общинска собственост 
№5724/23.05.2022 год., вписан в Служба по вписвания под Вх. рег. № 2066 от 07.06.2022 год., 
Акт № 137, том 8, дело № 715, на съсобственичката в описания поземлен имот Елена 
Георгиева Никова,  срещу заплащане на цена, в размер на  705 лв. /седемстотин и пет лева/, 
съгласно пазарна оценка, изготвена от оценител на недвижими имоти. 

3.Упълномощава Кмета на Община Дупница да извърши процедурата и сключи 
договора  за  прекратяване на съсобственост при продажна цена, съгласно утвърдената в 
т.2 от решението пазарна оценка, в размер на 705 лв. /седемстотин и пет лева/. 

4.Общински съвет определя 30% от постъпленията от реализираната продажба 
съгл. т.2 от решението да се използва за финансиране за изграждането и за основен и 
текущ ремонт на социалната и техническата инфраструктура на територията на 
с.Грамаде, Община Дупница, Област Кюстендил.      

 

Точка 10 (Десета) 

371/05.07.2022 г.  
Докладна записка от инж.Методи Чимев – Кмет на Община Дупница, относно 

Разрешение за изработване на проект за изменение на  Подробен устройствен план 

(ПУП) – План за регулация (ПР) на част от територията на гр.Дупница по реда на 

чл.124а, ал.2 от Закона за устройство на територията и даване на предварително 

съгласие за изменение – Трети етап.   

Положително становище на всички комисии.  

Изказвания: 

Асен Георгиев Пилев /ПП „ГЕРБ“/ - Изказване /Изказване/ 
Дами и господа общински съветниц. 
Използвам случая за разглеждането на тази докладна да кажа, че това което сега 

предстои с тази докладна да приемем е етап от това което преди няколко докладни 
разгледахме за приемане на първи етап. Искам да ви кажа, че това е огромен труд който се 
извършва от отдела ТСУ. Всеки парцел е разгледан поотделно, всеки проблем е разгледан 
поотделно и е взето съответното решение. Това което каза г-н председателя, че това е 
огромна полза на населението е така, но има и неща които са решени в интерес на целия 
град. Например в първи етап това са около моста на р. Джерман при фирмата Актавис, 
мостовете и преминаването над р. Отовица, обходни пътища и т.н. Така, че освен полза 
лично за всеки гражданин има полза и от това, че се решават проблеми на града. Сега 
виждате какво става със затварянето на една единствена главна улица, какви проблеми се 
създават. С решаването на тези възлови места в града ще се решат много проблеми които 
сега се напластяват и ги има. Така, че тука пишем за, да знаете, че зад това се крие огромен 
труд и огромна полза за населението на града.  
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Костадин Крумов Костадинов /ПП „СДС“/ - Реплика /Реплика/ към: Асен 

Георгиев Пилев 
Благодаря арх. Пилев.  
Имам един въпрос под формата на реплика. Сега този трети етап обхваща целия град 

ли? Финал ли е или ще останат части от града които няма да бъдат обхванати? Знаем ли? 
Инж. Желязкова. С трети етап приключва града. Нали така можем да обобщим? Да, защото 
първи етап беше Горна махала, втори етап тука центъра, сега виждаме „Моструков“, 
„Подина“ и т.н. Т.е. може да приемем, че с трети етап приключва целия град. Да, благодаря 
ви. 

 
 

Край на дебати 
Гласуване по основен въпрос: 

Окончателно гласуване: 

Общинският съвет гласува и със 'за' - 27, 'против' - 0 и 'въздържали се' - 1 приема се 
точката. 

 
Общо гласували: 

"Броя" 

За 27 

Против 0 

Въздържали се 1 

1. Асен Георгиев Пилев: За 
2. Асен Сотиров Илиев: За 
3. Бойко Олегов Христов: За 
4. Валентина Василева Караганова: Въздържал се 
5. Венелин Петков Иванов: За 
6. Венелин Раймонд Коларов: За 
7. Виолета Генчева Инкьова: За 
8. Георги Василев Георгиев: За 
9. Георги Василев Градевски: За 
10. Георги Василев Наумов: За 
11. Георги Красимиров Градевски: За 
12. Димитър Василев Крекманов: За 
13. Емил Димитров Гущеров: За 
14. Емилия Райчова Кузманова: За 
15. Иван Методиев Танев: За 
16. Йонко Йорданов Гергов: За 
17. Йордан Крумов Йорданов: За 
18. Костадин Крумов Костадинов: За 
19. Костадин Михайлов Севдин: За 
20. Леонид Йосифов Хаздай: За 
21. Лорета Методиева Николова: За 
22. Мария Георгиева Соколова: За 
23. Миглена Йорданова Вельова: За 
24. Павел Ангелов Коларски: За 
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25. Светозар Благоев Тричков: За 
26. Станислав Христов Павлов: За 
27. Тодор Димитров Василев: За 
28. Тодорка Костадинова Дамянова: За 

РЕШИ: 

Чл. 21, ал.1, т.8 и т.11, във връзка с чл.27, ал.4 и ал.5 от Закона за местното 

самоуправление и местната администрация (ЗМСМА), чл.8, ал.1 от Закона за 

общинската собственост (ЗОС), чл.124а, ал.1 във връзка с чл.134, ал.1, т.1 и ал.2, т.2 от 

Закона за устройство на територията (ЗУТ),  Об.С прие 

 

Р Е Ш Е Н И Е 

                                                        №  116 

 1.ОБЩИНСКИ СЪВЕТ ДУПНИЦА ОДОБРЯВА ЗАДАНИЕ        по чл. 125, връзка 
чл.124б, ал.1 от Закона за устройство на територията (ЗУТ) за Подробен устройствен 
план (ПУП) – изменение на План за регулация (ИПР) – „Етап трети“ в обхват: квартали 
46, 47,52, 53, 54, 55, 56, 57, 58, 59, 78,  80, 82, 83, 84, 85, 87, 88, 90, 91, 92, 95, 96, 97, 109, 110, 
111, 113, 118, 120, 122, 123, 143 по регулационния план на гр.Дупница, одобрен със Заповед № 
977/ 28.06.1993г. на Кмета на Община Дупница; квартали 93, 109, 115, 116, 116а, 117, 118, 
119, 122, 124, 126, 127, 128, 129, 130, 130а, 131, 132, 133, 134, 135 136, 137, 138, 139, 140, 141, 
142, 143а, 144, 156, 157, 158, 159, 161, 162, 163, 164, 165, 166, 167, 168, 169, 170, 171, 172, 
173, 174, 175, 176, 177, 178, 185, 186, 189, 191, 192, 236, 237а, 238, 239 по регулационния план 
на гр.Дупница, одобрен със Заповед № 374/30.04.1991г. на Председателя ВрИК на Общински 
народен съвет гр.Станке Димитров; квартали 101, 114, 114а, 145 по регулационния план на 
гр.Дупница, одобрен със Заповед № 1443/18.08.1993г. на Кмета на Община Дупница; 
квартали 146, 148, 149, 151, 154, 155, 157, 158, 159, 160, 161, 178, 179, 180, 182, 183, 185, 186, 
190, 193, 194, 195, 196 по регулационния план на гр.Дупница, одобрен със Заповед № 
164/20.02.1991г. на Председателя на ВрИК  на Общински народен съвет гр.Станке 
Димитров; квартали 150, 153, 181, 197, 198, 199, 200, 201, 201а, 201б, 202, 203, 204, 218, 222, 
222а, 223, 224, 225, 226, 227, 239, 240, 240а, 241,242, 242а, 243, 244, 245, 246, 247, 249 по 
регулационния план на гр.Дупница, одобрен със Заповед № 543/29.03.1989г. на Председателя 
ВрИК на Общински народен съвет гр.Станке Димитров; квартали 16 и 17 по регулационния 
план на гр.Дупница, одобрен със Заповед № 635/28.05.1999г. на Кмета на Община Дупница; 
квартали 1, 2, 3, 4, 5, 6, 7, 8, 8а, 9, 10, 10а, 11, 12, 13, 14 по регулационния план на гр.Дупница, 
одобрен със Заповед № 1461/20.08.1993г. на Кмета на Община Дупница; квартали 111а, 
111б, 112, 113, 114, 115, 116 по регулационния план на гр.Дупница, одобрен със Заповед 
№1837/24.03.1958г. Зам. министър на Министерство на комуналното стопанство и 
благоустройството (кв.“Байкал“); квартали 300, 301, 302, 302а, 303, 304 по регулационния 
план на гр.Дупница, одобрен със Заповед №  1837/24.03.1958г. Зам. министър на 
Министерство на комуналното стопанство и благоустройството 

2.ОБЩИНСКИ СЪВЕТ ДУПНИЦА РАЗРЕШАВА да бъде изработен Проект за 
изменение на Подробен устройствен план (ПУП) - План за регулация (ПР), както следва: 
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► Изменение на Подробен устройствен план (ПУП) – План за регулация (ПР) в 
обхват: квартали 46, 47,52, 53, 54, 55, 56, 57, 58, 59, 78,  80, 82, 83, 84, 85, 87, 88, 90, 91, 92, 
95, 96, 97, 109, 110, 111, 113, 118, 120, 122, 123, 143 по регулационния план на гр.Дупница, 
одобрен със Заповед № 977/ 28.06.1993г. на Кмета на Община Дупница; квартали 93, 109, 
115, 116, 116а, 117, 118, 119, 122, 124, 126, 127, 128, 129, 130, 130а, 131, 132, 133, 134, 135 
136, 137, 138, 139, 140, 141, 142, 143а, 144, 156, 157, 158, 159, 161, 162, 163, 164, 165, 166, 
167, 168, 169, 170, 171, 172, 173, 174, 175, 176, 177, 178, 185, 186, 189, 191, 192, 236, 237а, 
238, 239 по регулационния план на гр.Дупница, одобрен със Заповед № 374/30.04.1991г. на 
Председателя ВрИК на Общински народен съвет гр.Станке Димитров; квартали 101, 114, 
114а, 145 по регулационния план на гр.Дупница, одобрен със Заповед № 1443/18.08.1993г. на 
Кмета на Община Дупница; квартали 146, 148, 149, 151, 154, 155, 157, 158, 159, 160, 161, 
178, 179, 180, 182, 183, 185, 186, 190, 193, 194, 195, 196 по регулационния план на гр.Дупница, 
одобрен със Заповед № 164/20.02.1991г. на Председателя на ВрИК  на Общински народен 
съвет гр.Станке Димитров; квартали 150, 153, 181, 197, 198, 199, 200, 201, 201а, 201б, 202, 
203, 204, 218, 222, 222а, 223, 224, 225, 226, 227, 239, 240, 240а, 241,242, 242а, 243, 244, 245, 
246, 247, 249 по регулационния план на гр.Дупница, одобрен със Заповед № 543/29.03.1989г. 
на Председателя ВрИК на Общински народен съвет гр.Станке Димитров; квартали 16 и 17 
по регулационния план на гр.Дупница, одобрен със Заповед № 635/28.05.1999г. на Кмета на 
Община Дупница; квартали 1, 2, 3, 4, 5, 6, 7, 8, 8а, 9, 10, 10а, 11, 12, 13, 14 по регулационния 
план на гр.Дупница, одобрен със Заповед № 1461/20.08.1993г. на Кмета на Община Дупница; 
квартали 111а, 111б, 112, 113, 114, 115, 116 по регулационния план на гр.Дупница, одобрен 
със Заповед №1837/24.03.1958г. Зам. министър на Министерство на комуналното 
стопанство и благоустройството (кв.“Байкал“); квартали 300, 301, 302, 302а, 303, 304 по 
регулационния план на гр.Дупница, одобрен със Заповед №  1837/24.03.1958г. Зам. министър 
на Министерство на комуналното стопанство и благоустройството – Трети етап от 
общия проект за изменение на Подробен устройствен план – План за регулация на 
територията на гр.Дупница, отнасящ се до поставяне в съответствие  действащите 
регулационни планове с одобрената кадастрална карта на гр.Дупница, одобрена със Заповед 
№ 300-5-56/ 30.07.2004г. на ИД на АГКК, установяване на териториално – устройствени 
зони с показатели на застрояване, съобразени с Предварителния проект на Общия 
устройствен план на Община Дупница (ОУП) и при условията на Част първа ОСНОВИ НА 
УСТРОЙСТВОТО НА ТЕРИТОРИЯТА, Глава трета УСТРОЙСТВО НА ТЕРИТОРИИТЕ И 
ПОЗЕМЛЕНИТЕ ИМОТИ, Раздел II УРЕГУЛИРАНЕ И ЗАСТРОЯВАНЕ НА ТЕРИТОРИИТЕ 
И ПОЗЕМЛЕНИТЕ ИМОТИ от Закона за устройство на територията (ЗУТ). 

3. ОБЩИНСКИ СЪВЕТ ДУПНИЦА ДАВА СЪГЛАСИЕТО СИ  да бъде изменен : 

Подробен устройствен план (ПУП) - План за  регулация (ПР) в обхват: квартали 46, 
47,52, 53, 54, 55, 56, 57, 58, 59, 78,  80, 82, 83, 84, 85, 87, 88, 90, 91, 92, 95, 96, 97, 109, 110, 
111, 113, 118, 120, 122, 123, 143 по регулационния план на гр.Дупница, одобрен със Заповед № 
977/ 28.06.1993г. на Кмета на Община Дупница; квартали 93, 109, 115, 116, 116а, 117, 118, 
119, 122, 124, 126, 127, 128, 129, 130, 130а, 131, 132, 133, 134, 135 136, 137, 138, 139, 140, 141, 
142, 143а, 144, 156, 157, 158, 159, 161, 162, 163, 164, 165, 166, 167, 168, 169, 170, 171, 172, 
173, 174, 175, 176, 177, 178, 185, 186, 189, 191, 192, 236, 237а, 238, 239 по регулационния план 
на гр.Дупница, одобрен със Заповед № 374/30.04.1991г. на Председателя ВрИК на Общински 
народен съвет гр.Станке Димитров; квартали 101, 114, 114а, 145 по регулационния план на 
гр.Дупница, одобрен със Заповед № 1443/18.08.1993г. на Кмета на Община Дупница; 
квартали 146, 148, 149, 151, 154, 155, 157, 158, 159, 160, 161, 178, 179, 180, 182, 183, 185, 186, 
190, 193, 194, 195, 196 по регулационния план на гр.Дупница, одобрен със Заповед № 
164/20.02.1991г. на Председателя на ВрИК  на Общински народен съвет гр.Станке 
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Димитров; квартали 150, 153, 181, 197, 198, 199, 200, 201, 201а, 201б, 202, 203, 204, 218, 222, 
222а, 223, 224, 225, 226, 227, 239, 240, 240а, 241,242, 242а, 243, 244, 245, 246, 247, 249 по 
регулационния план на гр.Дупница, одобрен със Заповед № 543/29.03.1989г. на Председателя 
ВрИК на Общински народен съвет гр.Станке Димитров; квартали 16 и 17 по регулационния 
план на гр.Дупница, одобрен със Заповед № 635/28.05.1999г. на Кмета на Община Дупница; 
квартали 1, 2, 3, 4, 5, 6, 7, 8, 8а, 9, 10, 10а, 11, 12, 13, 14 по регулационния план на гр.Дупница, 
одобрен със Заповед № 1461/20.08.1993г. на Кмета на Община Дупница; квартали 111а, 
111б, 112, 113, 114, 115, 116 по регулационния план на гр.Дупница, одобрен със Заповед 
№1837/24.03.1958г. Зам. министър на Министерство на комуналното стопанство и 
благоустройството (кв.“Байкал“); квартали 300, 301, 302, 302а, 303, 304 по регулационния 
план на гр.Дупница, одобрен със Заповед №  1837/24.03.1958г. Зам. министър на 
Министерство на комуналното стопанство и благоустройството – III етап от общия 
проект за изменение на Подробен устройствен план –План за регулация на територията на 
гр.Дупница, по отношение на имотите публична общинска собственост . 

 4. ОБЩИНСКИ СЪВЕТ ДУПНИЦА УПЪЛНОМОЩАВА КМЕТА НА ОБЩИНА 

ДУПНИЦА да извърши последващите, съгласно ЗУТ процедури. 

 При изготвянето на проекта да бъдат спазени общите правила на ЗУТ, 
изискванията на Наредба № 7 от 22.12.2003 год. за правила и нормативи за устройство на 
отделните видове територии и устройствени зони и Наредба № 8 от 14.06.2001 год. за 
обема и съдържанието на устройствените схеми и планове. 

Да бъде спазена разпоредбата на чл.65 от Наредба № РД-02-20-5 от 15.12.2016 год. 
за съдържанието, създаването и поддържането на кадастралната карта и 
кадастралните регистри в сила от 13.01.2017 год., изм.ДВ бр.8 от 25.01.2019 год. 

Съгласно чл.128, ал.6 от ЗУТ проекта да бъде съгласуван по реда на чл.127, ал.2 от 
ЗУТ преди внасяне в Община Дупница за процедиране.  

Решението да бъде разгласено с обявление при спазване изискванията на чл.124б, ал.2 
от ЗУТ. 

На основание чл.124б, ал.4 от Закона за устройство на територията (ЗУТ) 
решението не подлежи на оспорване. 

 

 Точка 11 (Единадесета) 

372/05.07.2022 г.  
Докладна записка от инж.Методи Чимев – Кмет на Община Дупница, относно 

Решение за продажба на общински поземлен имот с идентификатор 24791.20.682  по 

кадастралната карта на с.Дяково  

Има положително становище на икономическата комисия. 

Гласуване по основен въпрос: 

Окончателно гласуване: 
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Общинският съвет гласува и със 'за' - 27, 'против' - 0 и 'въздържали се' - 0 приема се 
точката. 

Общо гласували: "Броя" 

За 27 

Против 0 

Въздържали се 0 

1. Асен Георгиев Пилев: За 
2. Асен Сотиров Илиев: За 
3. Бойко Олегов Христов: За 
4. Валентина Василева Караганова: За 
5. Венелин Петков Иванов: За 
6. Венелин Раймонд Коларов: За 
7. Виолета Генчева Инкьова: За 
8. Георги Василев Георгиев: За 
9. Георги Василев Градевски: За 
10. Георги Василев Наумов: За 
11. Георги Красимиров Градевски: За 
12. Димитър Василев Крекманов: За 
13. Емилия Райчова Кузманова: За 
14. Иван Методиев Танев: За 
15. Йонко Йорданов Гергов: За 
16. Йордан Крумов Йорданов: За 
17. Костадин Крумов Костадинов: За 
18. Костадин Михайлов Севдин: За 
19. Леонид Йосифов Хаздай: За 
20. Лорета Методиева Николова: За 
21. Мария Георгиева Соколова: За 
22. Миглена Йорданова Вельова: За 
23. Павел Ангелов Коларски: За 
24. Светозар Благоев Тричков: За 
25. Станислав Христов Павлов: За 
26. Тодор Димитров Василев: За 
27. Тодорка Костадинова Дамянова: За 

РЕШИ: 

Чл. 21, ал.1, т.8 и т.12 във връзка с чл.27, ал.4 и ал.5 и чл. 52, ал.5, т.1 от Закона за 

местното самоуправление и местната администрация, чл.35, ал.1 и чл.41, ал.2 от 

Закона за общинската собственост и чл.76 от Наредбата за реда за придобиване, 

управление и разпореждане с общинско имущество /приета с Решение №8/31.01.2008 

год. на Общински съвет Дупница/, Об.С прие 

Р Е Ш Е Н И Е 

                                                        №  117  

1. Общински съвет Дупница допълва Програмата за управление и разпореждане 
с имотите общинска собственост в Община Дупница за 2022 год. в част ІІІ, т.Б: “Имоти, 
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които Община Дупница има намерение да продаде”, със следния имот: Поземлен имот с 
идентификатор 24791.20.682 /землище двадесет и четири хиляди седемстотин деветдесет 
и едно, кадастрален район двадесет, имот шестстотин осемдесет и две/ село Дяково, 
община Дупница, област Кюстендил, по кадастралната карта и кадастралните регистри, 
одобрени със Заповед РД-8-995/24.04.2018 год. на Изпълнителния директор на Агенция по 
геодезия, картография и кадастър, последно изменение на кадастралната карта и 
кадастралните регистри, засягащо поземления имот: няма данни за изменение, с адрес: 
село Дяково, с площ: 1 037 кв.м /хиляда тридесет и седем квадратни метра/, с трайно 
предназначение на територията: Урбанизирана, начин на трайно ползване: За друг вид 
застрояване,  предишен идентификатор: 24791.20.495 /землище двадесет и четири хиляди 
седемстотин деветдесет и едно, кадастрален район двадесет, имот четиристотин 
деветдесет и пет/, номер по предходен план: 000495 /четиристотин деветдесет и пет/. 
Имота не съдържа сгради. 

2. Общински съвет Дупница взема решение за продажба чрез публичeн търг с явно 
наддаване на следния общински недвижим имот: Поземлен имот с идентификатор 
24791.20.682 /землище двадесет и четири хиляди седемстотин деветдесет и едно, 
кадастрален район двадесет, имот шестстотин осемдесет и две/ село Дяково, община 
Дупница, област Кюстендил, по кадастралната карта и кадастралните регистри, 
одобрени със Заповед РД-8-995/24.04.2018 год. на Изпълнителния директор на Агенция по 
геодезия, картография и кадастър, последно изменение на кадастралната карта и 
кадастралните регистри, засягащо поземления имот: няма данни за изменение, с адрес: 
село Дяково, с площ: 1 037 кв.м /хиляда тридесет и седем квадратни метра/, с трайно 
предназначение на територията: Урбанизирана, начин на трайно ползване: За друг вид 
застрояване,  предишен идентификатор: 24791.20.495 /землище двадесет и четири хиляди 
седемстотин деветдесет и едно, кадастрален район двадесет, имот четиристотин 
деветдесет и пет/, номер по предходен план: 000495 /четиристотин деветдесет и пет/. 
Имота не съдържа сгради, с пазарна оценка  22 052. 00 лв. /двадесет и две хиляди петдесет 
и два лева/, съгласно експертна оценка, изготвена от лицензиран оценител на недвижими 
имоти. 

3.Общински съвет Дупница определя: 

3.1. Начална цена – утвърдената пазарна оценка по т.2 от решението. 

3.2. Размер на депозита за участие в търга – 2 205, 20 лв. /две хиляди двеста и пет 
лева и двадесет стотинки/, представляващи 10% от началната цена. 

3.3. Вид на търга – публичен търг с явно наддаване, чрез представяне от 
участниците на предложенията пред комисията в деня и часа, обявени за провеждане на 
търга. 

3.4. Стъпка на наддаване 10 % /десет процента/ от началната продажна цена.        

 3.5. Публичният търг с явно наддаване да се проведе най-късно в 30-дневен срок от 
публикацията на обявяването му. 

4.Упълномощава кмета на Община Дупница да проведе процедурите и сключи 
договора за продажба. 
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5. Общински съвет определя 30% от постъпленията от реализираната продажба 
съгл. т.2 от решението да се използва за финансиране за изграждането и за основен и 
текущ ремонт на социалната и техническата инфраструктура на територията на с. 
Дяково, Община Дупница, Област Кюстендил.       

  

Точка 12 (Дванадесета) 

373/05.07.2022 г.  
Докладна записка от инж.Методи Чимев – Кмет на Община Дупница, относно 

Разрешение за изработването на проект за Подробен устройствен план (ПУП) – 

Парцеларен план (ПП) по чл.110, ал.1, т.5 от Закона за устройство на територията 

(ЗУТ), за елементи на техническата инфраструктура извън границите на 

урбанизираните територии за определяне на трасето на кабелна линия за 

фотоволтоична централа в поземлен имот с идентификатор 02350.8.13 и в поземлен 

имот с идентификатор 02350.10.25 по кадастралната карта на с.Баланово, 

общ.Дупница.  

Положително становище на комисията по ТСУ. 

Гласуване по основен въпрос: 

Окончателно гласуване: 

Общинският съвет гласува и със 'за' - 28, 'против' - 0 и 'въздържали се' - 0 приема се 
точката. 

Общо гласували: "Броя" 

За 28 

Против 0 

Въздържали се 0 

РЕШИ: 

Чл. 21, ал.1, т.11 и  чл.27, ал.3 от  Закона за местното самоуправление и местната 

администрация (ЗМСМА), чл.124а, ал.1 и ал.5, чл.124б и чл.125 от Закона за устройство 

на територията (ЗУТ), Об.С прие 

 

Р Е Ш Е Н И Е 

                                                       №  118 

 1.ОБЩИНСКИ СЪВЕТ- ДУПНИЦА ОДОБРЯВА  задание за проектиране по чл.125 
от ЗУТ на проект за Подробен устройствен план (ПУП) – Парцеларен план (ПП) по чл.110, 
ал.1, т.5 от ЗУТ за елементи на техническата инфраструктура извън границите на 
урбанизираните територии за определяне трасето на кабелна линия средно напрежение 
(СрН) 20kV за фотоволтаична централа в поземлен имот с идентификатор 02350.10.25 и 
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поземлен имот с идентификатор 02350.8.13 по кадастралната карта на с.Баланово, 
общ.Дупница, от поземлен имот с идентификатор 02350.10.25 по КК на с.Баланово,  вид 
собственост – частна, вид територия – земеделска, преминава през поземлен имот с 
идентификатор 02350.10.600 по КК на с.Баланово, с начин на трайно ползване - За друг вид 
водно течение, водна площ, съоръжение (бивш напоителен канал), вид собственост - 
Общинска публична до поземлен имот с идентификатор 02350.8.13 по КК на с.Баланово, вид 
собственост – частна. 

2.ОБЩИНСКИ СЪВЕТ-ДУПНИЦА РАЗРЕШАВА на „ФЕЦ БИНЕКО“ ООД да 
възложи изработването на проект за Подробен устройствен план (ПУП) – Парцеларен 
план (ПП) по чл.110, ал.1, т.5 от ЗУТ за елементи на техническата инфраструктура извън 
границите на урбанизираните територии за определяне на трасе на кабелна линия средно 
напрежение (СрН) 20kV за фотоволтаична централа в поземлен имот с идентификатор 
02350.10.25 и поземлен имот с идентификатор 02350.8.13 по кадастралната карта на 
с.Баланово, общ.Дупница, от поземлен имот с идентификатор 02350.10.25 по КК на 
с.Баланово,  вид собственост – частна, вид територия – земеделска, преминава през 
поземлен имот с идентификатор 02350.10.600 по КК на с.Баланово, с начин на трайно 
ползване - За друг вид водно течение, водна площ, съоръжение (бивш напоителен канал), вид 
собственост - Общинска публична до поземлен имот с идентификатор 02350.8.13 по КК на 
с.Баланово, вид собственост – частна. 

При изготвянето на проекта да бъдат спазени общите правила на ЗУТ и 
изискванията на Наредба № 8 от 14.06.2001 год. за обема и съдържанието на 
устройствените схеми и планове. 

Съгласно чл.128, ал.6 от ЗУТ проекта да бъде съгласуван по реда на чл.127, ал.2 от 
ЗУТ с “ЕРМ Запад” АД, преди внасяне в Община Дупница за процедиране.  

Решението да бъде разгласено с обявление при спазване изискванията на чл.124б, ал.2 
от ЗУТ. 

 Точка 13 (Тринадесета) 

374/05.07.2022 г.  
Докладна записка от инж.Методи Чимев – Кмет на Община Дупница, относно 

Решение за продажба на общински поземлен имот с идентификатор 24791.20.683  по 

кадастралната карта на с.Дяково  

Положително становище на икономическата комисия. 

Гласуване по основен въпрос: 

Окончателно гласуване: 

Общинският съвет гласува и със 'за' - 28, 'против' - 0 и 'въздържали се' - 0 приема се 
точката. 

Общо гласували: "Броя" 

За 28 

Против 0 
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Въздържали се 0 

1. Асен Георгиев Пилев: За 
2. Асен Сотиров Илиев: За 
3. Бойко Олегов Христов: За 
4. Валентина Василева Караганова: За 
5. Венелин Петков Иванов: За 
6. Венелин Раймонд Коларов: За 
7. Виолета Генчева Инкьова: За 
8. Георги Василев Георгиев: За 
9. Георги Василев Градевски: За 
10. Георги Василев Наумов: За 
11. Георги Красимиров Градевски: За 
12. Димитър Василев Крекманов: За 
13. Емил Димитров Гущеров: За 
14. Емилия Райчова Кузманова: За 
15. Иван Методиев Танев: За 
16. Йонко Йорданов Гергов: За 
17. Йордан Крумов Йорданов: За 
18. Костадин Крумов Костадинов: За 
19. Костадин Михайлов Севдин: За 
20. Леонид Йосифов Хаздай: За 
21. Лорета Методиева Николова: За 
22. Мария Георгиева Соколова: За 
23. Миглена Йорданова Вельова: За 
24. Павел Ангелов Коларски: За 
25. Светозар Благоев Тричков: За 
26. Станислав Христов Павлов: За 
27. Тодор Димитров Василев: За 
28. Тодорка Костадинова Дамянова: За 

РЕШИ: 

Чл. 21, ал.1, т.8 и т.12 във връзка с чл.27, ал.4 и ал.5 и чл. 52, ал.5, т.1 от Закона за 

местното самоуправление и местната администрация, чл.35, ал.1 и чл.41, ал.2 от 

Закона за общинската собственост и чл.76 от Наредбата за реда за придобиване, 

управление и разпореждане с общинско имущество /приета с Решение №8/31.01.2008 год. 

на Общински съвет Дупница/, Об.С прие 

Р Е Ш Е Н И Е 

                                                        №  119 

 1.  Общински съвет Дупница допълва Програмата за управление и разпореждане с 
имотите общинска собственост в Община Дупница за 2022 год. в част ІІІ, т.Б: “Имоти, 
които Община Дупница има намерение да продаде”, със следния имот: Поземлен имот с 
идентификатор 24791.20.683 /землище двадесет и четири хиляди седемстотин деветдесет 
и едно, кадастрален район двадесет, имот шестстотин осемдесет и три/ село Дяково, 
община Дупница, област Кюстендил, по кадастралната карта и кадастралните регистри, 
одобрени със Заповед РД-8-995/24.04.2018 год. на Изпълнителния директор на Агенция по 
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геодезия, картография и кадастър, последно изменение на кадастралната карта и 
кадастралните регистри, засягащо поземления имот: няма данни за изменение, с адрес: 
село Дяково, с площ: 1 000 кв.м /хиляда квадратни метра/, с трайно предназначение на 
територията: Урбанизирана, начин на трайно ползване: За друг вид 
застрояване,  предишен идентификатор: 24791.20.495 /землище двадесет и четири хиляди 
седемстотин деветдесет и едно, кадастрален район двадесет, имот четиристотин 
деветдесет и пет/, номер по предходен план: 000495 /четиристотин деветдесет и пет/. 
Имота не съдържа сгради. 

2. Общински съвет Дупница взема решение за продажба чрез публичeн търг с явно 
наддаване на следния общински недвижим имот: Поземлен имот с идентификатор 
24791.20.683 /землище двадесет и четири хиляди седемстотин деветдесет и едно, 
кадастрален район двадесет, имот шестстотин осемдесет и три/ село Дяково, община 
Дупница, област Кюстендил, по кадастралната карта и кадастралните регистри, 
одобрени със Заповед РД-8-995/24.04.2018 год. на Изпълнителния директор на Агенция по 
геодезия, картография и кадастър, последно изменение на кадастралната карта и 
кадастралните регистри, засягащо поземления имот: няма данни за изменение, с адрес: 
село Дяково, с площ: 1 000 кв.м /хиляда квадратни метра/, с трайно предназначение на 
територията: Урбанизирана, начин на трайно ползване: За друг вид 
застрояване,  предишен идентификатор: 24791.20.495 /землище двадесет и четири хиляди 
седемстотин деветдесет и едно, кадастрален район двадесет, имот четиристотин 
деветдесет и пет/, номер по предходен план: 000495 /четиристотин деветдесет и пет/. 
Имота не съдържа сгради, с пазарна оценка  21 265. 00 лв. /двадесет и една хиляди двеста 
шестдесет и пет лева/, съгласно експертна оценка, изготвена от лицензиран оценител на 
недвижими имоти. 

3.Общински съвет Дупница определя: 

3.1. Начална цена – утвърдената пазарна оценка по т.2 от решението. 

3.2. Размер на депозита за участие в търга – 2 126, 50 лв. /две хиляди сто двадесет и 
шест лева и петдесет стотинки/, представляващи 10% от началната цена. 

3.3. Вид на търга – публичен търг с явно наддаване, чрез представяне от 
участниците на предложенията пред комисията в деня и часа, обявени за провеждане на 
търга. 

3.4. Стъпка на наддаване 10 % /десет процента/ от началната продажна цена.         

3.5. Публичният търг с явно наддаване да се проведе най-късно в 30-дневен срок от 
публикацията на обявяването му. 

4.Упълномощава кмета на Община Дупница да проведе процедурите и сключи 
договора за продажба. 

5. Общински съвет определя 30% от постъпленията от реализираната продажба 
съгл. т.2 от решението да се използва за финансиране за изграждането и за основен и 
текущ ремонт на социалната и техническата инфраструктура на територията на с. 
Дяково, Община Дупница, Област Кюстендил.      
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 Точка 14 (Четиринадесета) 

375/05.07.2022 г.  
Докладна записка от инж.Методи Чимев – Кмет на Община Дупница, относно 

Отпускане на временен безлихвен заем от сметката за средства от ЕС и от бюджета 

на Община Дупница с цел финансиране изпълнението на дейностите по проект 

BG16RFOP001-1.029-0007 “Преустройство и смяна на предназначение на Младежки дом 

в Градски исторически музей – гр. Дупница“.   

Има положително становище на всички комисии.  

Изказвания: 

Валентина Василева Караганова /КП „БСП за България“/ - Изказване 
/Изказване/ 

Уважаема г-жо Кмет. 
Уважаеми г-н Председател. 
Отново предстои една поредица от докладни, която трябва да гласуваме с цел да бъдат 

завършени проектите. Специално по тази докладна е направен опит да се даде някакъв отчет 
какво е извършено до момента, 30% от количествено стойностната сметка по договор. След 
това обаче строежа е спрян 2021 г. поради непредвидени обстоятелства. Най- вероятно 
изменението в цените и необходимостта от предварително проектиране. Как смятате вие, ще 
бъде ли завършен този проект във финансовата рамка в която е одобрен и кога ще бъде 
завършен. Мерси. 

 
Г-жа Олга Китанова - зам. Кмет Изказване /Изказване кмет/ 
В поредицата докладни действително сме така предоставили информация за етапа на 

изпълнение на всеки един проект, но това което ви интересува разбира се сте свободни да 
питате, а ние да отговаряме. Проекта ще бъде завършен. Започвам с това и твърдо трябва да 
го кажа, че проекта ще бъде завършен. Преди броени дни миналата седмица дефакто 
получихме пълната документация от проектанта проф. Толежков, това той е проектанта 
който 2011 год. е правил проекта. Така, че той ни е предал всички части които трябваше да 
бъдат доизработени и вече имаме заповед за пускане на обекта. Т.е. започва дейността по 
изпълнение. Така, че обекта ще върви и ще бъде завършен. 

/обаждане от зала/ 
Да, да, разбира се. Независимо от цените на услугите да, така е да. 
 
ИНЖ. КОСТАДИН КОСТАДИНОВ – Председател: 
Г-жо Караганова, не може да има дебат в залата на ОбС. Това не е на кафето или на 

комисия. Защо не си зададохте въпросите на комисия? На комисия защо не си ги зададохте? 
Сега много ви моля. Дебат няма да има в залата на ОбС. допустимо е 1, 2 допълващи 
въпроса, добре, ама сега. Извинявам се много, много ви моля. 

Не може да има диалог, извинявам се, не дебат, диалог. 
 
Г-жа Олга Китанова - зам. Кмет Изказване /Изказване кмет/ 
Позволете ми да продължа. Да, цените на извършваните СМР-та продължават да 

създават проблем тъй като законово още не е решено как да бъдат актуализирани. Така, че 
ние продължаваме да изчакваме едно решение на парламента. До колкото ми е известно на 
първо четене изменение на Закона за обществените поръчки е минало, но това не е 
окончателно все още. Така, че да това е проблем. Чакаме да бъде решен. 
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Костадин Крумов Костадинов /ПП „СДС“/ - Реплика /Реплика/ към: г-жа Олга 
Китанова - зам. Кмет 

Една реплика ще си позволя. Много правилно питате ще бъде ли завършен, ама го 
питате някак си от позиция която едва ли не независима. А всъщност истината е много 
простичка. Наистина е страшно дали ще бъде завършен и не само този проект. Как да бъде 
завършен проекта когато цените скочиха двойно и тройно. Кога сегашния парламент и 
правителство ще вземат отношение. Не виждам нищо смешно в нещата. Смешното знаете ли 
кога е. ако не бъде завършен да върне Дупница 2 000 000 лв. И това ще го дължим и на 
вашата партия участваща в управляващата коалиция, защото вие знаете какво разказа кмета. 
Когато г-жа Китанова отиде в Министерство на финансите и попита какво ще се случи с 
дофинансиране. Какво и отговориха? А не може ли вие да го дофинансирате с общински 
средства. Когато сега тя се опитва да ви каже от кога чакаме, колко месеца вече парламента, 
този толкова зает парламент да приеме разрешение Закона за обществените поръчки да може 
да се актуализират цените на поръчките. Това е което не може да направи общината. Колко 
месеца този парламент на промяната на почтеността не може да приеме едно елементарно 
нещо и поставя в риск безброй общински проекти. Ако обичате тишина в залата. Ако 
обичате тишина в залата, че нещо почвам да се нервирам. И вие заставате тука и некакъв 
такъв невинен глас „Ама ще бъде ли завършен проекта? А да не би да не бъде завършен 
проекта.“. ама и ние питаме ще бъде ли завършен проекта. Оня ден……….. Момент, без 
реплики. Ще раздаваме наказанията. Онзи ден излезе на МРРБ списък с обекти. Защо това не 
попитате. Защо Дупница я няма? Защо кюстендилска област я няма?  Къде са депутатите? 
Къде е депутата от БСП? Вие ако не разбирате има доста време да се научите. Не може да 
разберете, то не става разбирането с думи, то става с учене. Къде е депутата от БСП? Къде е? 
и не само Дупница. Цялата кюстендилска област няма един обект предвиден в МРРБ. И вие 
сте седнала тука и с един такъв невинен глас ама какво ще стане. Еми да няма да бъде 
завършен обекта. При тия цени няма да бъде завършен. И хубаво ще бъде вашата партия и 
вие като активист да се обърнете и да попитате защо не се дадат допълнителни средства. 
Защо поне не промените Закона. Значи стига лицемерие, стига лицемерие. Не ви пука 
изобщо обаче онзи ден луд побеснях като видях предложението на МРРБ. И сега ако сме 
изключени защото не сме в асоциацията защо 4 други области са включени с В и К проекти и 
т.н. и т.н. 

 
Г-жа Олга Китанова - зам. Кмет Изказване /Изказване кмет/ 
Да доизясня вашия въпрос. Както виждате договора който община Дупница има с 

оперативната програма е до 08.10.2023 год. така, че времето е предостатъчно за да бъде 
завършен проекта. А дали ще бъде в тази финансова рамка това което вие питате, да. 
Отговорих ви много ясно. Тя не може да остане същата, но ние чакаме едно законно решение 
за да бъде променена. Законно на парламента. Нали така? Промяна в Закона за да бъде 
променена. А в допълнение също още мога да ви кажа, че миналия четвъртък или петък беше 
получихме от Министерство на финансите едно много спешно писмо до всички общини 
разбира се препратено в което се казва, че до понеделник единадесети всички трябваше да 
представим до 3 обекта в които имаме необходимост от средства, обекти които са със 
сключени договори и с разрешение за строеж. Специално за Младежкия дом сме 
представили проекта и сме поискали допълнително финансиране от Министерство на 
финансите. Чакаме и от там резултат. Така, че ние полагаме всички възможни усилия там 
където се появят нали такива възможности да осигурим допълнителното финансиране. 

 
Станислав Христов Павлов /КП „БСП за България“/ - Изказване /Изказване/ 
Благодаря г-н Председател. 
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Явно не ви стана във вас, че ние ще подкрепим тази докладна и питаме просто да чуят 
и нашите съграждани за какво става въпрос. На нас са ни ясни нещата и от комисиите са ни 
ясни. Гласуването в комисиите ни е положително за докладната както между другото 
гласувахме идентичните докладни на миналата сесия за средства. Смятаме, че е правилно. 
Само не можах да разбера патоса просто с който така се изказахте по теми които не са за 
нашия ОбС. 

 
Бойко Олегов Христов /КП „БСП за България“/ - Реплика /Реплика/ към:  
Значи може би сте настроени така доста на лятна вълна и не искате да има дебати, 

даже го казахте от микрофона. Ние питаме неща които са реални. Не искаме да се нервирате. 
Много бяхте изнервен и ще уплашите хората в залата. И с оглед цените на материалите, аз 
ще кажа за моя сметка ще финансирам без значение ръста и инфлацията по здрава маса за 
другия път за да не е от такова ПДЧ, дървена за моя сметка. Г-жо Китанова пред вас поемам 
ангажимент. Ще финансирам една поздрава маса за да може председателя да си изразходва 
нервите там. Благодаря.  

 
 
Костадин Крумов Костадинов /ПП „СДС“/ - Изказване /Изказване/ 
Благодаря ви. 
За масата ок супер сте, браво. Вие сте изтъкнат така общественик. Няма да има нужда 

защото сам ще си я финансирам. Обаче не приемам забележката. Направих реплика. Сега 
обаче ще направя изказване. Нали каквото повикало такова се обадило. 

Сега до тука с шегите. Г-жо Китанова, първо аз не споделям изобщо вашия 
оптимизъм, че проекта ще бъде завършен, защото вие като един експерт правилно казахте 
чакаме решение на Народното събрание. Аз обаче като политик имам така известни резерви 
и съмнения, че това  Народно събрание ще направи тази промяна. И е огромен риска и тук 
днес трябва да се каже на обществеността на Дупница, че има огромен риск всички тези 
проекти да не се случат. И тука веднага искам дебело да подчертая. Тава са проекти от 
предния програмен период, а ние сме вече година и половина в новия програмен период. И 
политиката на почтените и на промяната доведе до там, че няма нито един нов европейски 
проект. Сега ние гледаме стари проекти, които са според мен в риск над 50% да не се случат 
и да не бъдат дофинансирани. Обаче тука изцяло щетата ще бъде за община Дупница. Тука 
изцяло следващия ОбС ще връща милиони защото някой днес не си свърши работата в 
Народното събрание. И това отваря дебата за останалите проблеми които имаме в Дупница 
свързани в този контекст. Казвате, че съм се нервирал. Да, разбира се, че се нервирам. Не 
просто се нервирам, аз луд полудявам от това което се случва. Уж щеше да има по думите на 
Петков или на Василев, щеше да се гледат регионалните проекти в Народното събрание. Уж 
щеше да има много точни критерии. А сега какво стана? Няма нито един дупнишки и въобще 
кюстендилски проект в предложението на МРРБ. И аз за трети път от този микрофон питам 
къде са народните представители от кюстендилска област? Къде са? Те не са ли избрани? И 
хората от кюстендилска област това трябва да ги попитат. Ако аз бях депутат в момента в 
Народното събрание и видя, че МРРБ изключва цялата ни област щех да предприема не да 
удрям по масата, а буквално да я счупя. А вие да чухте някои от депутатите да казва нещо? 
Извинявам се много още януари месец в личен разговор уведомих г-жа Траянска. С г-н 
Стамов се срещах лично. С г-н Терзийски съм се срещал. С Клечков не съм се срещал по 
явни причини. Обаче вижте колеги, някой оставя Дупница без национално финансиране. Г-
жа Китанова, ние получили ли сме някакво национално финансиране в последната година, 
година и половина? Нищо и за нищо. И за това хората от Дупница трябва да знаят, че ние в 
общината пари нямаме. Тука искам една много важна скоба да се обърна особено към вас. 
Имало кретерии ще се финансират проекти които са с Акт 16 и които са с избран изпълнител, 
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забележете. Г-н Асен Илиев, ако не ви интересно може да излезете да си поговорите и 
заповядайте и се върнете. 

Сега колеги, специално ви обръщам внимание защото ако това ще се случва, еми 
дайте ние в следващия бюджет тогава да заложим пари за проекти. И аз казвам следното. 
Проекта за  Самораново струва 170 000. Сега не мога да ви кажа с ДДС или без ДДС. Може 
би е без ДДС. Приемаме 200 000 с ДДС. Айде сега земете 5 села по 200 000 са 1000 000. 
Прибавете Баланово където проекта ще струва поне 500 000. Еми добре прибавете още 
няколко пътни проекта. Проекта за локално платно на автокъщите ще струва сигурно 200, 
300, 400 000 и какво получаваме ние 2 000 000. Точно вие общ. съветници трябва да вземете 
решение ще правим ли ние проекти с разрешение за строеж за да може г-н Караджов, г-н 
Петков исие да ги финансират. До година няма да ремонтираме улици, няма да ремонтираме 
нищо, няма да правим нищо, ще финансираме с нашите общински пари проекти. Това е 
въпроса който ви се задава. Защото някакви наглеци с нагли усмивки по телевизиите излизат 
и казват „Аз съм изненадана, че община Дупница няма проекти.“ Ама защо да сте 
изненадана. Имаме пред проектна готовност. Бяха времена, не казвам добри или лоши в 
които предните правителства финансираха и проектите. Защото какво искат да ни кажат, че 
ние трябва да дадем цялата си капиталова програма за да правиме проект който, а ако не 
бъде финансиран. Колеги, искам това да го разберете много добре. Колеги, това е 
изключително важно за нашата община защото някой ни цака по много жесток начин и 
много тънък начин. И за това ние като общ. съветници трябва да вземем нашето решение. 
Това ли искаме, така ли искаме и какво въобще се случва с нашата община и с 
финансирането на нещата. 

Благодаря ви. 
 
Емил Димитров Гущеров /ПП „ГЕРБ“/ - Реплика /Реплика/ към: Костадин 

Крумов Костадинов 
Уважаеми колеги. 
Г-н Председател. 
Г-жо зам. Кмет. 
Репликата ми е към г-н Костадинов. Може би емоциите които изразявате са плод на 

неразбраната промяна която беше  декларирана на национално ниво и както вие много точно 
споменахте. През последната година и половина парите или сумите които  са отделени, нас 
ни интересува Дупница, кюстендилска област към момента не я коментираме, е точно нула. 
Ето да нека колегите заснемат за да покажат на  гражданите на Дупница, че когато избират 
свои народни представители, които да ги представляват, гласуват за тази нула. Защото през 
последните няколко години в трите правителства на г-н Борисов бяха десетки милиони 
отпуснати и за Дупница. Благодарение на лобито, благодарение на експертната работа на 
общинските служители, защото когато дойдат на комисии и представят своите докладни те 
показват, че са работили експертно и доста дълго време по съответната докладна, по 
съответния проект. И е много тъжна тази картина когато Дупница и основно В и К сектора, 
въпрос на време е може би В и К Дупница да фалира, пак благодарение на заспалото 
регионално министерство, защото когато по моя лична покана поканихме тука депутатите с 
обещанията които дадоха останаха ето тука в тази зала. Нищо от тогава не се е случило. 
Нула, нищо. Регионалния Министър можеше поне да изпрати някой експерт, Дир. Дирекция, 
никой не благоволи. Така, че призовавам дупничани когато гледат дебатите, слушат да знаят 
какво да избират и с какво да се съобразяват защото за година и половина нула, а гражданите 
в селата и в града виждат какво се случва с авариите във В и К. да, докладната е по друга 
тема, но беше засегнато точно това. И тук е много важно всеки един от  тези проекти които 
споменахме на миналата сесия и на тази….. да, тука е важно да се подчертае, че колегите и 
от БСП и от другите партии ги подкрепят защото това са докладни които ще окажат влияние 
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за дупничани не сега веднага, а с години напред. Историческия музей, галерията, Младежкия 
дом, всичко това е инвестиция на общината в една област. Туризма дали религиозен, дали 
културен, дали исторически, това е инвестиция която тепърва гражданите на Дупница след 
като станат тези обекти готови ще могат да усетят преимуществата със съответния туристо 
поток, които ще имат възможност да се запознават със забележителностите и други  
културни, исторически, религиозни обекти, които са на територията на общината. 

Благодаря. 
 
Костадин Крумов Костадинов /ПП „СДС“/ - Отговор на реплика /Дуплика/ към: 

Емил Димитров Гущеров 
Благодаря ви. 
Кратък отговор само на реплика ще направя.  
Г-н Гущеров, да нервирам се така е, емоционален съм. Село Главан знаете ли къде е? 

сега то не е прието предложението да не спекулираме. МРРБ предлага в с. Главан да се дадат 
9 000 000 лв. за В и К. село Главан се намира в Ямболска област. Минерални бани хасковско 
15 000 000. Значи някой си разиграва милиончета и милиони. Ние пратихме писмо зимата. 
Може ли парното и газта се вдигнаха в пъти от 66 на 170 000 тока и никой не ни поглежда и 
не ни чува и само чуваме за …………. И за това са така емоционален и изключително 
притеснен и пак ще повторя от този микрофон за да остане записано. Аз пък не съм съгласен 
с г-жа Китанова, риска този проект да не се случи според мен е огромен. Изобщо не 
споделям нейния оптимизъм. Тя е експерт, тя е човек който работи с цифри, тя вярва в 
доброто и вярва в така, че хората са настроени. Обаче с тази некадърност на национално 
ниво с тази пълна липса на средства, аз пък ето днес заявявам, че съм доста скептичен, че ще 
се случи. 

 
Георги Василев Георгиев /ПП „СДС“/ - Процедурно предложение /Процедурно 

предложение/ "Прекратяване на разискванията" 
Уважаеми г-н Председател. 
Г-жо Кмет. 
Колеги. 
Г-н Костадинов, аз не мисля за пореден път да губя собственото си време и времето на 

съветниците. Онези които не са разбрали при двойно и тройно увеличение ще бъде ли 
завършен проект, защо плащаме глоби за депото, защо не е рекултивирано сметището и т.н. 

Моето предложение е кратко. Прекратяване на разискванията. 
 

Край на дебати 

Гласуване по процедурите: 

1. Прекратяване на разискванията 

Резултат от гласуването: 'за' - 24, 'против' - 2 и 'въздържали се' - 0 

Гласуване по основен въпрос: 

Окончателно гласуване: 

Общинският съвет гласува и със 'за' - 26, 'против' - 0 и 'въздържали се' - 0 приема се 
точката. 

Общо гласували: "Броя" 
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За 26 

Против 0 

Въздържали се 0 

1. Асен Георгиев Пилев: За 
2. Асен Сотиров Илиев: За 
3. Бойко Олегов Христов: За 
4. Валентина Василева Караганова: За 
5. Венелин Петков Иванов: За 
6. Венелин Раймонд Коларов: За 
7. Виолета Генчева Инкьова: За 
8. Георги Василев Георгиев: За 
9. Георги Василев Градевски: За 
10. Георги Василев Наумов: За 
11. Георги Красимиров Градевски: За 
12. Димитър Василев Крекманов: За 
13. Емил Димитров Гущеров: За 
14. Иван Методиев Танев: За 
15. Йонко Йорданов Гергов: За 
16. Йордан Крумов Йорданов: За 
17. Костадин Крумов Костадинов: За 
18. Костадин Михайлов Севдин: За 
19. Леонид Йосифов Хаздай: За 
20. Лорета Методиева Николова: За 
21. Мария Георгиева Соколова: За 
22. Павел Ангелов Коларски: За 
23. Светозар Благоев Тричков: За 
24. Станислав Христов Павлов: За 
25. Тодор Димитров Василев: За 
26. Тодорка Костадинова Дамянова: За 

РЕШИ: 

Чл. 21, ал. 1, т.6, т. 10 и т. 23 от Закона за местното самоуправление и местната 

администрация, във връзка с чл. 104, ал. 1, т. 4 и т. 5 от Закона за публичните финанси, 

Об.С прие 

Р Е Ш Е Н И Е 

                                                         №  120 

 Дава съгласие за отпускане на временни безлихвени заеми от сметката за средства 
от ЕС и от бюджета на Община Дупница с цел авансово финансиране на плащания по 
проект BG16RFOP001-1.029-0007 “Преустройство и смяна на предназначение на 

Младежки дом в Градски исторически музей – гр. Дупница“ на стойност до 1 100 000,00 
лв., за срок до възстановяването им от Оперативна програма „Региони в растеж“ 2014-
2020, при спазване на относимите за Общините фискални правила по Закона за публичните 
финанси. 
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Точка 15 (Петнадесета) 

376/05.07.2022 г.  
Докладна записка от инж.Методи Чимев – Кмет на Община Дупница, относно 

Отпускане на временен безлихвен заем от сметката за средства от ЕС и от бюджета 

на Община Дупница, с цел финансиране изпълнението на дейностите по проект BGLD-

3.002-0022 “Интегрирани мерки в подкрепа на ромското включване в Община 

Дупница“.    

Положително становище на комисиите. 

Изказвания: 

Валентина Василева Караганова /КП „БСП за България“/ - Изказване 
/Изказване/ 

Следващата докладна пак се иска временен безлихвен заем. Интегрирани мерки в 
подкрепа на ромското включване в Община Дупница 1 400 000 е проекта. Иска се 
разрешение за около 1 100 000, нещо такова беше. Пише, че плащания от бюджета на 
проекта не са правени. Нещо изобщо извършвано ли е по този проект и какво, защото в 
докладната няма такава информация. 

 
Г-н Костадин Крумов Костадинов /ПП „СДС“/: 
Заповядайте г-жо Китанова. 
 

г-жа Олга Китанова - зам. Кмет Изказване /Изказване кмет/: 
Благодаря. 
Проекта беше подписан като договор с МОН края на април месец. Към момента 

няма извършени все още никакви дейности по проекта. Няма никакви плащания по проекта. 
Има получен аванс от ОП към общината около 200 000 лв.. 

Тепърва предстоят всички дейности. 
 

Г-н Костадин Крумов Костадинов /ПП „СДС“/: 
Благодаря ви засега. 
Може ли някой да даде обяснение. 

 
Г-жа Милена Йорданова - началник отдел Изказване /Изказване на 

Нечлeнуващи в група/: 
По въпроса на г-жа Караганова към момента няма извършвани дейности. Имаше 

необходимост от анексиране на договора. Това беше заложено в самия договор, т.е. промяна 
на проектното предложение, на бюджета на проекта. 

Докато не бъде одобрен новия бюджет няма как да се извършват дейности и да се 
възлагат поръчки. 

 
Г-н Костадин Крумов Костадинов /ПП „СДС“/: 
Разкажете за проекта по същество.разкажете какво ще се случи. 
 
Г-жа Милена Йорданова - началник отдел Изказване /Изказване на 

Нечлeнуващи в група/: 
Назначаване на двама здравни медиатори, назначаване на образователни медиатори. 

Назначаване на трудови медиатори.  
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Закупуване на медицински автомобил с мобилен ехограф и рентген. 
Изграждане на детска площадка в кв. Каваклия. 
Четири зелени класни стаи в „Христаки Павлович“, „Кирил и Методий“, „Неофит 

Рилски“ . ремонт на ДГ „Таушаница“, закупуване на оборудване в тези зелени класни стаи. 
Обучение на персонала, на ромското население. Здравни прегледи, достъп до 

социални услуги. 
Обучение на персонала, на ромското население. Здравни прегледи, достъп до 

социални услуги. 
 
Г-н Костадин Крумов Костадинов /ПП „СДС“/: 
Благодаря. 
Г-н Бойко Христов. 
 
Г-н Бойко Олегов Христов /КП „БСП за България“/ - Изказване /Изказване/: 
Изказването не знам колко не е на място. Пак става въпрос за проекти и за 

финансиране. 
Аз мисля, че сме далече но изказванията минават много…заприлича на предизборна 

кампания. Много говориме за избори, за депутати.по същество. 
С кмета миналата седмица съм се видял…има наболял въпрос за Марек. Тука има и 

кандидати за президент и т.н…има други общини като Гоце Делчев, Сандански, които вече 
осъществяват проекти финансирани незнам по какъв начин… 

Проекта на Гоце Делчев струва 7 000 лв. ние сме в трети етап. Първите два етапа 
нашата община не е подала никакво искане. 11-12 година управлява ГЕРБ…г-н Гущеров каза 
аз мисля, че при такива финансирания действително г-н Борисов направи горе едно 
стадионче. За тия 11-12 години така изглежда, че нас ни отхвърлят, не ни дават 
финансиране…ние в първите два етапа не сме подали документи. Сега е трети етап…да 
разбирам ли, че с оглед на това че нямаме пари за проекти трябва да търсиме външно 
финансиране или какво да направиме, за да  се случи така, че както другите общини…има 
одобрени пари повече от миналата година за спортна инфраструктура и за изграждане и 
обновяване на спортни обекти държавна и общинска собственост. Общината трябва да 
кандидатства. Всички документи съм предоставил на кмета. 

Да разбирам ли, че трябва да търсиме външно финансиране. Какво трябва да се 
случи, за да кандидатстваме ние в тия рамки първи октомври да ни направят стадион за 
половин милион, което пред мен и още 5 човека зам.министъра, който се занимава с тия 
проекти е поел ангажимент. На дневен ред е в три общини близки до нас…се осъществяват 
вече проекти. Те са чакали 6 години… 

Питам ви вас, защото кмета го няма. 
Благодаря. 
 
Г-н Костадин Крумов Костадинов /ПП „СДС“/ - Реплика /Реплика/ към: Бойко 

Олегов Христов: 
Г-н Христов, знам, че сте добронамерен и искате да се случат нещата. Едва ли не 

някой в тая зала не иска. Вие казвате този проект ще струва 7 000 лв. 7 000 лв. за община 
като нашата е никаква сума. Не бива така да интерпретирате моите думи. Ако един проект е 
седем, проекта за В и К е 200 000 лв. и затова пред нашия ОбС стои дилемата…нямам нищо 
против и така да е . ако централната власт каже ще се финансират проекти, които са с 
решение за строеж, тогава ОбС има вероятност да получиме средства както вие казвате в 
размер на неколко милиона. Тогава ОбС да рискува заем да вземи и да направи проекти. Не 
бива така да изкривявате думите….не наближават никакви избори. Ние правиме анализ на 
досегашното управление….има ли механизъм г-н Христов ….знае ли се кое и как ще бъде 



44 
 

финансирано. Аз ще попитам защо Дупница не е кандидатствала пред Министерството на 
спорта…защо министъра на спорта не покани Дупница…защо публично не обяви нещата 
достатъчно ясно. 

Община Дупница сигурно е кандидатствала в Министерството на спорта сигурно 10 
пъти и 20 пъти в БФС…та тука идваха и Борислав Михайлов и …едно е да става въпрос за 
7 000 лв., друго е за 170 000 лв..ние трябва да дадеме от парите на дупничани и я се случи я 
не се …поел ангажимент ама доколкото може да поеме ангажимент. 

Ще ви кажа моето мнение какво е.  ние кандидатстваме с инициативата, с 
нуждата…нека министерството финансира и проекта и след това обекта, както беше заявено 
и както мисля, че сега е заявено от МФ. Не съм съвсем съгласен с вашата оценка, че 
общината няма пари и не иска да кандидатства. 

Г-жа Китанова заповядайте. 
 
Г-жа Олга Китанова - зам. Кмет Изказване /Изказване кмет/: 
Действително община Дупница има 7-8 писма с конкретни искания към ММС за 

финансиране. Последното такова писмо беше изпратено преди месец, месец и половина. 
Вероятно г-н кмета ви е запознал. То е с приложена КСС сметка за стадиона. В момента не се 
сещам, но сумата която изисквахме беше към милион и двеста, триста хиляди лева за 
реконструкция на стадиона. Имаме доста лаконичен отговор от Министерството в което се 
казва моля следете си Наредбата и условията за кандидатстване в нея… 

Може би трябва да пуснем септември месец  същото искане за кандидатстване, но 
факт е че от тяхна страна към нас тече комуникация и искания за финансиране. 

Ако вие можете да съдействате ще ви предоставя тази кореспонденция да се 
включите, да съдействате. 

 
Г-н Костадин Крумов Костадинов /ПП „СДС“/: 
Г-н Гущеров. 
 
Г-н Емил Димитров Гущеров /ПП „ГЕРБ“/ - Изказване /Изказване/: 
Уважаеми колеги, 
Г-н председател, 
Г-жо Китанова. 
Докладната, която разглеждаме, както и много колеги в залата е Интегрирани мерки 

в подкрепа на ромското включване в Община Дупница. Единственото нещо с което съм 
съгласен с г-н Христов, че сте   леко настроен не само вие и ние лятно. От миналата сесия 
всеки по всека докладна се изказва за каквото му хареса. Аз предната докладна поканих 
приятели да гледаме заедно мача…към г-н Христов. 

Когато говорите с конкретика съм напълно съгласен. Когато говорите за 
предизборна кампания няма нищо вярно. Защо и какво имам предвид? 

Знам, че ви боли, това че няма комуникация между вас, общинското ръководство, 
националното или областното на партията не е проблем на Герб или на някоя от другите 
партии. Ако г-н Клечков тука с присъствието си само говореше само аз, аз…и досега нищо 
не е направил. Вие сте в управляваща коалиция. Да, вие може да не сте виновни, но вашите 
съпартийци са виновни, защото не са допринесли с 1 лев за Дупница. 

Както г-жа Китанова ви отговори вие може да сте били в ММС, но не в ролята си на 
общински съветник а сигурно в ролята на човек по някакви лични въпроси….и други 
тематики, които сте обсъждали. Защото много ясно и категорично чухте, че има заявен 
проект. Защо в Гоце Делчев…защото когато управляваше г-н Борисов общините не се делеха 
на БСП, ДПС. Доколкото знам в  Гоце Делчев от много години управлявате вие и напълно 
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нормално да потекат едни пари към съответната община. Това е разликата в управлението на 
Герб и БСП. 

Г-н Костадинов тъй като преди не можах да ви дам лично обяснение. Споменахте 
знаете ли къде е Главан. По една случайност жена ми е от там в област Стара Загора на 
границата с Хасково. Нека дадат там 9 000 000 а на Дупница 900 000 000. 

Благодаря. 
 
Г-н Костадин Крумов Костадинов /ПП „СДС“/: 
Колеги няма други заявки за изказване. 
Преминаваме към гласуване. 
 

 
Край на дебати 
Гласуване по основен въпрос: 

Окончателно гласуване: 

Общинският съвет гласува и със 'за' - 23, 'против' - 0 и 'въздържали се' - 2 приема се 
точката. 

Общо гласували: "Броя" 

За 23 

Против 0 

Въздържали се 2 

1. Асен Георгиев Пилев: За 
2. Асен Сотиров Илиев: Въздържал се 
3. Бойко Олегов Христов: За 
4. Венелин Петков Иванов: За 
5. Венелин Раймонд Коларов: За 
6. Виолета Генчева Инкьова: За 
7. Георги Василев Георгиев: За 
8. Георги Василев Градевски: За 
9. Георги Василев Наумов: За 
10. Георги Красимиров Градевски: За 
11. Димитър Василев Крекманов: За 
12. Емил Димитров Гущеров: За 
13. Емилия Райчова Кузманова: За 
14. Йонко Йорданов Гергов: За 
15. Йордан Крумов Йорданов: За 
16. Костадин Крумов Костадинов: За 
17. Костадин Михайлов Севдин: Въздържал се 
18. Леонид Йосифов Хаздай: За 
19. Лорета Методиева Николова: За 
20. Мария Георгиева Соколова: За 
21. Павел Ангелов Коларски: За 
22. Светозар Благоев Тричков: За 
23. Станислав Христов Павлов: За 
24. Тодор Димитров Василев: За 
25. Тодорка Костадинова Дамянова: За 
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РЕШИ: 

Чл. 21, ал. 1, т.6, т. 10 и т. 23 от Закона за местното самоуправление и местната 

администрация, във връзка с чл. 104, ал. 1, т. 4 и т. 5 от Закона за публичните 

финанси, Об.С прие 

Р Е Ш Е Н И Е 

№  121 

Дава съгласие за отпускане на временни безлихвени заеми от сметката за 
средства от ЕС и от бюджета на Община Дупница за авансово финансиране на плащания 
по проект BGLD-3.002-0022 “Интегрирани мерки в подкрепа на ромското включване в 
Община Дупница“на стойност до 1 173 000 лв., за срок до възстановяването им от 
Програма „Местно развитие, намаляване на бедността и подобрено включване на уязвими 
групи“, финансирана чрез Финансовия механизъм на Европейското икономическо 
пространство 2014 – 2021, при спазване на относимите за общините фискални правила по 
Закона за публичните финанси. 

 

Точка 16 (Шестнадесета) 

377/05.07.2022 г.  
Докладна записка от инж.Методи Чимев – Кмет на Община Дупница, относно 

Отпускане на временен безлихвен заем от сметката за средства от ЕС и от 

бюджета на Община Дупница, с цел финансиране изпълнението на дейностите по 

проект BG05M9OP001-2.019-0009  „Дом и подкрепа за всяко дете“.    

Г-н Костадин Крумов Костадинов /ПП „СДС“/: 
Положително становище на комисиите. 
Имате думата за изказване. 
Няма подадени заявки. 
Преминаваме към гласуване. 
 

Гласуване по основен въпрос: 

Окончателно гласуване: 

Общинският съвет гласува и със 'за' - 25, 'против' - 0 и 'въздържали се' - 0  приема се 
точката. 

Общо гласували: "Броя" 

За 25 

Против 0 

Въздържали се 0 

1. Асен Георгиев Пилев: За 
2. Бойко Олегов Христов: За 
3. Валентина Василева Караганова: За 
4. Венелин Петков Иванов: За 
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5. Венелин Раймонд Коларов: За 
6. Виолета Генчева Инкьова: За 
7. Георги Василев Георгиев: За 
8. Георги Василев Градевски: За 
9. Георги Василев Наумов: За 
10. Георги Красимиров Градевски: За 
11. Димитър Василев Крекманов: За 
12. Емил Димитров Гущеров: За 
13. Емилия Райчова Кузманова: За 
14. Иван Методиев Танев: За 
15. Йонко Йорданов Гергов: За 
16. Йордан Крумов Йорданов: За 
17. Костадин Крумов Костадинов: За 
18. Костадин Михайлов Севдин: За 
19. Леонид Йосифов Хаздай: За 
20. Лорета Методиева Николова: За 
21. Мария Георгиева Соколова: За 
22. Павел Ангелов Коларски: За 
23. Станислав Христов Павлов: За 
24. Тодор Димитров Василев: За 
25. Тодорка Костадинова Дамянова: За 

РЕШИ: 

Чл. 21, ал. 1, т.6, т. 10 и т. 23 от Закона за местното самоуправление и местната 

администрация, във връзка с чл. 104, ал. 1, т. 4 и т. 5 от Закона за публичните 

финанси, Об.С прие 

Р Е Ш Е Н И Е 

№  122 

Дава съгласие за отпускане на временни безлихвени заеми от сметката за средства 
от ЕС и от бюджета на Община Дупница с цел авансово финансиране на плащания по 
проект BG05M9OP001-2.019-0009  „Дом и подкрепа за всяко дете“ на стойност до 
340 000, 00 лв. и за срок до възстановяването им от ОП”Развитие на човешките 
ресурси 2014-2020, при спазване на относимите за общините фискални правила по 
Закона за публичните финанси. 

Точка 17 (Седемнадесета) 

378/05.07.2022 г.  
Докладна записка от инж.Методи Чимев – Кмет на Община Дупница, относно 

Отпускане на временен безлихвен заем от сметката за средства от ЕС и от 

бюджета на Община Дупница, с цел финансиране изпълнението на дейностите по 

проект BG05M9OP001-2.029-0015-M001  „Предоставяне на социални услуги в 

Център за временно настаняване /ЦВН/ в гр. Дупница“.    

Г-н Костадин Крумов Костадинов /ПП „СДС“/: 
Положително становище на комисиите. 
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Имате думата за изказване. 
Няма. 
Преминаваме към гласуване. 
 

Гласуване по основен въпрос: 

Окончателно гласуване: 

Общинският съвет гласува и със 'за' - 26, 'против' - 0 и 'въздържали се' - 0  приема се 
точката. 

Общо гласували: "Броя" 

За 26 

Против 0 

Въздържали се 0 

1. Асен Георгиев Пилев: За 
2. Асен Сотиров Илиев: За 
3. Бойко Олегов Христов: За 
4. Валентина Василева Караганова: За 
5. Венелин Петков Иванов: За 
6. Венелин Раймонд Коларов: За 
7. Виолета Генчева Инкьова: За 
8. Георги Василев Георгиев: За 
9. Георги Василев Градевски: За 
10. Георги Василев Наумов: За 
11. Георги Красимиров Градевски: За 
12. Димитър Василев Крекманов: За 
13. Емил Димитров Гущеров: За 
14. Емилия Райчова Кузманова: За 
15. Иван Методиев Танев: За 
16. Йонко Йорданов Гергов: За 
17. Йордан Крумов Йорданов: За 
18. Костадин Крумов Костадинов: За 
19. Костадин Михайлов Севдин: За 
20. Леонид Йосифов Хаздай: За 
21. Лорета Методиева Николова: За 
22. Мария Георгиева Соколова: За 
23. Павел Ангелов Коларски: За 
24. Станислав Христов Павлов: За 
25. Тодор Димитров Василев: За 
26. Тодорка Костадинова Дамянова: За 

 

РЕШИ: 

Чл. 21, ал. 1, т.6, т. 10 и т. 23 от Закона за местното самоуправление и местната 

администрация, във връзка с чл. 104, ал. 1, т. 4 и т. 5 от Закона за публичните 

финанси, Об.С прие 
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Р Е Ш Е Н И Е 

№  123 

Дава съгласие за отпускане на временни безлихвени заеми от сметката за средства 
от ЕС и от бюджета на Община Дупница с цел авансово финансиране на плащания по 
проект BG05M9OP001-2.029-0015-M001  „Предоставяне на социални услуги в Център 
за временно настаняване /ЦВН/ в гр. Дупница“ на стойност до 40 000,00 лв., за срок до 
възстановяването им от ОП”Развитие на човешките ресурси 2014-2020, при спазване 
на относимите за Общините фискални правила по Закона за публичните финанси. 

 

Точка 18 (Осемнадесета) 

379/05.07.2022 г.  
Докладна записка от инж.Методи Чимев – Кмет на Община Дупница, относно 

Отпускане на временен безлихвен заем от сметката за средства от ЕС и от 

бюджета на Община Дупница, с цел финансиране изпълнението на дейностите по 

проект  BG16M1OP002-2.010-0043   „Рекултивация на общинско депо за неопасни 

отпадъци, мeстност „Злево“, гр. Дупница“.    

Г-н Костадин Крумов Костадинов /ПП „СДС“/: 
Положително становище на комисиите. 
Имате думата за изказване. 
Г-жо Китанова ще си позволя да ви попитам по отношение на този проект ако може 

да ни кажете ще се случи ли и какви са опасностите и предизвикателствата. 
 

Г-жа Олга Китанова - зам. Кмет Изказване /Изказване кмет/: 
Аз пак ще ви отговоря по същия начин, че ще се случи, не защото съм такъв наивен 

оптимист а защото знам, че и този проект и този за Младежкия дом са изключително важни. 
Ние ежедневно полагаме всички усилия целия екип на общината да се случат тези проекти. 
Заради това вярвам, като виждам енергията, която влагат колегите в работата си че ще се 
случи. Конкретно за проекта. Действително неговото осъществяване се забави. Дълго време 
се осъществяваше техническото проектиране, тъй като се избираха различни подходи как да 
се извърши тази рекултивация. Правихме и срещи в министерството, за да съгласуваме тези 
проекти дали отговорят на техните изисквания. От миналата седмица имаме разрешение за 
строеж, проект съгласуван и одобрен с разрешение за строеж и очакваме в следващата 
седмица изпълнителя да започне работа. 

 
 Г-н Костадин Крумов Костадинов /ПП „СДС“/: 
Благодаря ви. 
Кратката ми реплика, че аз и за този проект не съм оптимист. 
Ще кажа защо. Референтната стойност от 50 лв. на кв.м., каквато е за всички 

сметища в България..знам колко дълго се борихте администрацията да се опитате да 
вдигнете тази референтна стойност и как никой не ви разбра и сумата не се вдигна. По 
простата причина, че нашето сметище не е сметището в Кочериново, което е полегато. 
Нашето сметище е с откос 80 градуса а трябва да стане 30.   

Референтната стойност от 50 лв. тогава беше отвъд граничната възможност да се 
направи, какво остава сега с тази инфлация и тия цени на горивата и аз не съм много 
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оптимист, че…не казвам и че некой е виновен. Рисковете за общината са огромни, защото 
може да последват жестоки санкции за България, даже не за Дупница. Вие направихте 
каквото можахте..за мен сумата от 4 000 000….съмнявам се, че ще бъде достатъчна. Дано 
парламента промени ЗОП и дано министерството даде допълнителни средства, защото иначе 
риска е огромен за рекултивацията на сметището. 

Няма желаещи за изказване. 
 

Край на дебати 
Гласуване по основен въпрос: 

Окончателно гласуване: 

Общинският съвет гласува и със 'за' - 28, 'против' - 0 и 'въздържали се' - 0 приема се 
точката. 

Общо гласували: "Броя" 

За 28 

Против 0 

Въздържали се 0 

1. Асен Георгиев Пилев: За 
2. Асен Сотиров Илиев: За 
3. Бойко Олегов Христов: За 
4. Валентина Василева Караганова: За 
5. Венелин Петков Иванов: За 
6. Венелин Раймонд Коларов: За 
7. Виолета Генчева Инкьова: За 
8. Георги Василев Георгиев: За 
9. Георги Василев Градевски: За 
10. Георги Василев Наумов: За 
11. Георги Красимиров Градевски: За 
12. Димитър Василев Крекманов: За 
13. Емил Димитров Гущеров: За 
14. Емилия Райчова Кузманова: За 
15. Иван Методиев Танев: За 
16. Йонко Йорданов Гергов: За 
17. Йордан Крумов Йорданов: За 
18. Костадин Крумов Костадинов: За 
19. Костадин Михайлов Севдин: За 
20. Леонид Йосифов Хаздай: За 
21. Лорета Методиева Николова: За 
22. Мария Георгиева Соколова: За 
23. Миглена Йорданова Вельова: За 
24. Павел Ангелов Коларски: За 
25. Светозар Благоев Тричков: За 
26. Станислав Христов Павлов: За 
27. Тодор Димитров Василев: За 
28. Тодорка Костадинова Дамянова: За 

РЕШИ: 
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Чл. 21, ал. 1, т.6, т. 10 и т. 23 от Закона за местното самоуправление и местната 

администрация, във връзка с чл. 104, ал. 1, т. 4 и т. 5 от Закона за публичните 

финанси, Об.С прие 

Р Е Ш Е Н И Е 

№  124 

Дава съгласие за отпускане на временни безлихвени заеми от сметката за средства 
от ЕС и от бюджета на Община Дупница за авансово финансиране на плащания по 
Проект BG16M1OP002-2.010-0043   „Рекултивация на общинско депо за неопасни 

отпадъци, мeстност „Злево“, гр. Дупница“ на стойност до 4 000 000 лв., за срок до 
възстановяването им от Управляващ орган на ОП“Околна среда 2014-2020 г”, при 
спазване на относимите за общините фискални правила по Закона за публичните 
финанси. 

 

Точка 19 (Деветнадесета) 

380/05.07.2022 г.  
Докладна записка от инж.Методи Чимев – Кмет на Община Дупница, относно 

Отпускане на временен безлихвен заем от сметката за средства от ЕС и от 

бюджета на Община Дупница, с цел финансиране изпълнението на дейностите по 

проект CB006.2.21.150 „Устойчиво използване на културното наследство в гр. 

Дупница и Крива паланка”.    

Г-н Костадин Крумов Костадинов /ПП „СДС“/: 
Положително становище на комисиите. 
Заповядайте г-жа Караганова. 
 
Г-жа Валентина Василева Караганова /КП „БСП за България“/ - Изказване 

/Изказване/: 
По този проект имам следното питане. Разбирам от докладната, че финансовата 

рамка на проекта за община Дупница е двеста и няколко хиляди евро, горе долу идентично за 
община Крива Паланка. 

Отчетено е и извършването на една дейност, другите са в процес на изпълнение. 
Това са реконструкция на еко пътеки в манастир „СВ.Йоаким Осоговски“. Тази 
реконструкция на тези еко пътеки влиза във финансите на община Дупница по този проект 
или на община Крива Паланка? Защото е отчетен в  докладната като извършен. Тъй като тук 
влиза и изграждането и реконструкцията на Часовниковата кула в този проект. 

Какво става с нея? 
 
Г-н Костадин Крумов Костадинов /ПП „СДС“/: 
Благодаря. 
Г-жо Китанова. 
 
 

Г-жа Олга Китанова - зам. Кмет Изказване /Изказване кмет/: 
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В докладната са описани всички дейности на двамата партньори, така че правилно 
отбелязвате тази дейност за реконструкция на еко пътека е към община Крива Паланка. При 
нас дейностите тепърва предстоят. При нас нещата бяха забавени, защото от НИНКН имахме 
получено становище, че трябва да бъде извършено допроектиране технически проект на част 
конструкция и допълнително укрепване на Часовниковата кула. 

Търсихме тесен специалист, те са малко на брой които правят такова проектиране. 
Възложихме началото на годината такъв допълнителен технически проект, след което 
чакахме до миналата седмица около 30 юни…дойде този проект също се съгласува с НИНКН 
и Министерство на културата. Там отлежа около 3 месеца за съгласувка и го получихме 
около 30 юни проекта съгласуван, така че вече имаме издадено разрешение за строеж. 
Поради това беше забавянето.. 

 
Г-н Костадин Крумов Костадинов /ПП „СДС“/: 
Благодаря. 
Няма други заявки за изказване. 
 

Край на дебати 
Гласуване по основен въпрос: 

Окончателно гласуване: 

Общинският съвет гласува и със 'за' - 28, 'против' - 0 и 'въздържали се' - 0  приема се  
точката. 

Общо гласували: "Броя" 

За 28 

Против 0 

Въздържали се 0 

1. Асен Георгиев Пилев: За 
2. Асен Сотиров Илиев: За 
3. Бойко Олегов Христов: За 
4. Валентина Василева Караганова: За 
5. Венелин Петков Иванов: За 
6. Венелин Раймонд Коларов: За 
7. Виолета Генчева Инкьова: За 
8. Георги Василев Георгиев: За 
9. Георги Василев Градевски: За 
10. Георги Василев Наумов: За 
11. Георги Красимиров Градевски: За 
12. Димитър Василев Крекманов: За 
13. Емил Димитров Гущеров: За 
14. Емилия Райчова Кузманова: За 
15. Иван Методиев Танев: За 
16. Йонко Йорданов Гергов: За 
17. Йордан Крумов Йорданов: За 
18. Костадин Крумов Костадинов: За 
19. Костадин Михайлов Севдин: За 
20. Леонид Йосифов Хаздай: За 
21. Лорета Методиева Николова: За 
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22. Мария Георгиева Соколова: За 
23. Миглена Йорданова Вельова: За 
24. Павел Ангелов Коларски: За 
25. Светозар Благоев Тричков: За 
26. Станислав Христов Павлов: За 
27. Тодор Димитров Василев: За 
28. Тодорка Костадинова Дамянова: За 

РЕШИ: 

Чл. 21, ал. 1, т.6, т. 10 и т. 23 от Закона за местното самоуправление и местната 

администрация, във връзка с чл. 104, ал. 1, т. 4 и т. 5 от Закона за публичните 

финанси, Об.С прие 

Р Е Ш Е Н И Е 

№  125 

Дава съгласие за отпускане на временни безлихвени заеми от сметката за средства 
от ЕС и от бюджета на Община Дупница с цел авансово финансиране на плащания по 
проект CB006.2.21.150 „Устойчиво използване на културното наследство в гр. 
Дупница и Крива паланка”, финансиран от Interreg-IPA Трансгранично 
сътрудничество Република България и Република Северна Македония 2014-2020” на 
стойност до 369 000 лв., за срок до възстановяването им от Interreg-IPA 
Трансгранично сътрудничество Република България и Република Северна Македония 
2014-2020”, при спазване на относимите за общините фискални правила по Закона за 
публичните финанси. 

Точка 20 (Двадесета) 

381/05.07.2022 г.  
Докладна записка от инж.Методи Чимев – Кмет на Община Дупница, относно 

Отпускане на временен безлихвен заем от сметката за средства от ЕС и от 

бюджета на Община Дупница, за финансиране изпълнението на дейностите по 

проект BG05M9OP001-6.002-0157„Патронажна грижа + в Община Дупница“ и 

проект BG05M9OP001-6.004-0158„Патронажна грижа + в Община Дупница“.    

Г-н Костадин Крумов Костадинов /ПП „СДС“/: 
Положително становище на комисиите. 
Заповядайте г-жа Караганова. 
 
Г-жа Валентина Василева Караганова /КП „БСП за България“/ - Изказване 

/Изказване/: 
По този проект имам следното питане. Първо искам да уточня, че това е наистина 

ценна услуга.радвам се че ще бъде удължена с още една година. 
Отчетено е по първата фаза на проекта какво е извършено и тя е извършена. 

Втората фаза на проекта не са извършвани плащания така пише в докладната. Тя 
извършвана ли е като дейност? 
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Адв. Йонко Гергов – зам.председател на ОбС: 
Емил Гущеров. 
 
Г-н Емил Димитров Гущеров /ПП „ГЕРБ“/ - Изказване /Изказване/: 
Уважаеми колеги. 
Това е една от поредните докладни, както на тази сесия, така и на предни години в 

която се показва социалната политика на община Дупница благодарение на г-жа 
Караганова. Може би общината е на едно от първите места в страната по одобрени, 
изпълнени, извършени или кандидатствани проекти в социалната сфера. Това са 
изключително важни проекти, които касаят различни групи от хора, давайки им 
възможност да се възползват от европейски средства и да ползват съответните предимства, 
които дават съответните проекти. 

Затова се обръщам и към екипа на общинска администрация, които работят в тази 
сфера. По предишната докладна за ромската общност там освен меките мерки, които са 
свързани с различните обучения и семинари, че тя включва освен зелените класни стаи и 
построяването и на спортни площадки и на детски площадки, така че тези проекти са 
изключително важни и за младото население на Дупница. Тогава и на комисия с колегите 
от общинска администрация разговаряхме, че в проектите с меки мерки има комуникация, 
обучения нека обръщаме повече внимание на ромската общност и да пазим имуществото в 
общината. Става въпрос не само към….на комисията ставаше въпрос за спирки в горна 
махала и за други общински територии. 

В парка многократно в петък и събота има чупене на различни съоръжения в 
тоалетни и барбекютата. Тези проекти са важни за превенцията, която трябва да се води и 
да не се пренебрегва. Резултатите от услугите са положителни. 

Благодаря. 
 
Адв. Йонко Гергов – зам.председател на ОбС: 
Благодаря г-н  Гущеров. 
Кой от колегите ще отговори. 
Нина Александрова. 
 
 
Г-жа Валентина Василева Караганова /КП „БСП за България“/ - Изказване 

/Изказване/: 
Харесва ми тази услуга, че много хора могат да се възползват и тя ще бъде 

удължена. Отчетена е първата фаза на проекта по която дейностите и изплащанията са 
извършени. По второто фаза ме интересува. Пише, че не са извършени плащания а дейности 
извършвани ли са? 

 
Г-жа Нина Александрова Изказване /Изказване на Нечлeнуващи в група/: 
Това не е фази да уточня. Това е първоначалния договор сключен с общината. 

Впоследствие имаме подадено от МТСП допълнително споразумение за удължаване срока на 
програмната схема. Заради това защото започва от 2 юли няма никакви разплащания. Хората, 
които са работили по първия компонент са поканени отново да сключат договори и са им 
удължени договорите до края на тази година. 

По този проект 123 лица със затруднения, които са в неравностойно положение 
получават грижа. По направление едно получават здравна, рехабилитационна, 
психологическа консултация. Отделно социални медиатори, които ги консултират и им 
помагат при попълване на документацията с която те не могат да се справят. 
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По направление две в този проект се подпомагат делегираните от държавата 
социални услуги, които са на територията на общината 6 на брой, където са изпратени 
санитари, които да са в помощ за превантивно неразпространение на ковид и спазване на 
ковид мерките. 

 
 
Г-н Костадин Крумов Костадинов /ПП „СДС“/: 
Няма други подадени заявки. 
Преминаваме към гласуване. 

 

Край на дебати 
Гласуване по основен въпрос: 

Окончателно гласуване: 

Общинският съвет гласува и със 'за' - 25, 'против' - 0 и 'въздържали се' - 0  приема се 
точката. 

Общо гласували: "Броя" 

За 25 

Против 0 

Въздържали се 0 

1. Асен Георгиев Пилев: За 
2. Асен Сотиров Илиев: За 
3. Бойко Олегов Христов: За 
4. Венелин Петков Иванов: За 
5. Венелин Раймонд Коларов: За 
6. Виолета Генчева Инкьова: За 
7. Георги Василев Георгиев: За 
8. Георги Василев Наумов: За 
9. Георги Красимиров Градевски: За 
10. Димитър Василев Крекманов: За 
11. Емил Димитров Гущеров: За 
12. Емилия Райчова Кузманова: За 
13. Йонко Йорданов Гергов: За 
14. Йордан Крумов Йорданов: За 
15. Костадин Крумов Костадинов: За 
16. Костадин Михайлов Севдин: За 
17. Леонид Йосифов Хаздай: За 
18. Лорета Методиева Николова: За 
19. Мария Георгиева Соколова: За 
20. Миглена Йорданова Вельова: За 
21. Павел Ангелов Коларски: За 
22. Светозар Благоев Тричков: За 
23. Станислав Христов Павлов: За 
24. Тодор Димитров Василев: За 
25. Тодорка Костадинова Дамянова: За 
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РЕШИ: 

Чл. 21, ал. 1, т.6, т. 10 и т. 23 от Закона за местното самоуправление и местната 

администрация, във връзка с чл. 104, ал. 1, т. 4 и т. 5 от Закона за публичните 

финанси, Об.С прие 

Р Е Ш Е Н И Е 

№  126 

Дава съгласие за отпускане на временни безлихвени заеми от сметката за средства 
от ЕС и от бюджета на Община Дупница за авансово финансиране на плащания по 
проект BG05M9OP001-6.002-0157„Патронажна грижа + в Община Дупница“ на 
стойност до 318 000 лв. за срок до възстановяването им от ОП”Развитие на 
човешките ресурси 2014-2020, при спазване на относимите за общините фискални 
правила по Закона за публичните финанси. 

 

Точка 21 (Двадесет и първа) 

383/06.07.2022 г.  
Докладна записка от инж.Методи Чимев – Кмет на Община Дупница, относно 

Продажба на земя - частна общинска собственост на собственика на законно 

построената в имота сграда – "СПЕЦИАЛИЗИРАНИ БИЗНЕС СИСТЕМИ" АД, 

ЕИК 121814067, находяща се в град Дупница  

Г-н Костадин Крумов Костадинов /ПП „СДС“/: 
Положително становище на ИК. 
Има ли желаещи за изказване? 
Няма желаещи. 
 

Гласуване по основен въпрос: 

Окончателно гласуване: 

Общинският съвет гласува и със 'за' - 26, 'против' - 0 и 'въздържали се' - 0  приема се 
точката. 

Общо гласували: "Броя" 

За 26 

Против 0 

Въздържали се 0 

1. Асен Сотиров Илиев: За 
2. Бойко Олегов Христов: За 
3. Валентина Василева Караганова: За 
4. Венелин Петков Иванов: За 
5. Венелин Раймонд Коларов: За 
6. Виолета Генчева Инкьова: За 
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7. Георги Василев Георгиев: За 
8. Георги Василев Наумов: За 
9. Георги Красимиров Градевски: За 
10. Димитър Василев Крекманов: За 
11. Емил Димитров Гущеров: За 
12. Емилия Райчова Кузманова: За 
13. Иван Методиев Танев: За 
14. Йонко Йорданов Гергов: За 
15. Йордан Крумов Йорданов: За 
16. Костадин Крумов Костадинов: За 
17. Костадин Михайлов Севдин: За 
18. Леонид Йосифов Хаздай: За 
19. Лорета Методиева Николова: За 
20. Мария Георгиева Соколова: За 
21. Миглена Йорданова Вельова: За 
22. Павел Ангелов Коларски: За 
23. Светозар Благоев Тричков: За 
24. Станислав Христов Павлов: За 
25. Тодор Димитров Василев: За 
26. Тодорка Костадинова Дамянова: За 

РЕШИ: 

Чл. 21, ал.1, т.8 и т.12 във връзка с чл.27, ал.4 и ал.5 от Закона за местното 

самоуправление и местната администрация, чл.35, ал.3 и чл.41, ал.2 от Закона за 

общинската собственост, и чл.50, ал.1 и ал.2 от Наредбата за реда за придобиване, 

управление и разпореждане с общинско имущество /приета с Решение 

№8/31.01.2008 год. на Общински съвет/, Об.С прие 

 

Р Е Ш Е Н И Е 

№  127 

1. Общински съвет Дупница допълва Програмата за управление и разпореждане с 
имотите общинска собственост в Община Дупница за 2022 год. в част ІІІ, т.Б: 
“Имоти, които Община Дупница има намерение да продаде”, със следния имот: 
Поземлен имот №68789.14.289 /землище шестдесет и осем хиляди седемстотин 
осемдесет и девет, кадастрален район четиринадесет, имот двеста осемдесет и 
девет/, град Дупница, община Дупница, област Кюстендил по кадастрална карта и 
кадастралните регистри, одобрена със Заповед №300-5-56/30.07.2004 год. на 
Изпълнителния директор на Агенция по геодезия, картография и кадастър, последно 
изменение на кадастралната карта и кадастралните регистри, засягащо поземления 
имот е от 27.08.2010 год., с адрес на поземления имот: гр.Дупница, ул."Елин Пелин" № 
3 /три/, с площ: 177 /сто седемдесет и седем/ квадратни метра, с трайно 
предназначение на територията: Урбанизирана, начин на трайно ползване: Ниско 
застрояване /до 10 м /десет метра//, предишен идентификатор: няма, номер по 
предходен план: 4714 /четири хиляди седемстотин и четиринадесет/. Без 
съдържащата се в имота сграда. 
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2. Общински съвет Дупница взема решение за продажба на Поземлен имот 
№68789.14.289 /землище шестдесет и осем хиляди седемстотин осемдесет и девет, 
кадастрален район четиринадесет, имот двеста осемдесет и девет/, град Дупница, 
община Дупница, област Кюстендил по кадастрална карта и кадастралните 
регистри, одобрена със Заповед №300-5-56/30.07.2004 год. на Изпълнителния директор 
на Агенция по геодезия, картография и кадастър, последно изменение на 
кадастралната карта и кадастралните регистри, засягащо поземления имот е от 
27.08.2010 год., с адрес на поземления имот: гр.Дупница, ул."Елин Пелин" № 3 /три/, с 
площ: 177 /сто седемдесет и седем/ квадратни метра, с трайно предназначение на 
територията: Урбанизирана, начин на трайно ползване: Ниско застрояване /до 10 м 
/десет метра//, предишен идентификатор: няма, номер по предходен план: 4714 
/четири хиляди седемстотин и четиринадесет/. Без съдържащата се в имота сграда, 
на "СПЕЦИАЛИЗИРАНИ БИЗНЕС СИСТЕМИ" АД, ЕИК 121814067 - представлявано 
от Кирил Николов Желязков - собственик на сграда с идентификатор 68789.14.289.1 
по кадастралната карта на гр.Дупница, община Дупница, съгласно  Нотариален акт 
за покупко-продажба на недвижим имот № 98, том 1, рег.№ 948, дело №75/2006 год., 
вписан в Служба по вписвания Вх. рег. № 1658 от 28.04.2006 год., Акт № 107, том 7, 
дело № 1422/2006, срещу заплащане на цена, в размер на  10 233лв. /десет хиляди 
двеста тридесет и три лева/, съгласно пазарна оценка, изготвена от оценител на 
недвижими имоти. 

3. Упълномощава кмета на Община Дупница да извърши процедурата и сключи 
договора  при продажна цена, съгласно утвърдената в т.2 от решението, пазарна 
оценка, в размер на 10 233лв. /десет хиляди двеста тридесет и три лева/. 

 

Точка 22 (Двадесет и втора) 

384/06.07.2022 г.  
Докладна записка от инж.Методи Чимев – Кмет на Община Дупница, относно 

Прекратяване дейността на социалната услуга „Център за кризисно настаняване 

на бездомни лица”, местна дейност, с адрес: гр. Дупница, ул. „Велико Търново” № 2  

Г-н Костадин Крумов Костадинов /ПП „СДС“/: 
Положително становище на ПК по здравеопазване, социална политика и етнически 

въпроси. Няма подадени заявки за изказване. 
Преминаваме към гласуване. 

 

Гласуване по основен въпрос: 

Окончателно гласуване: 

Общинският съвет гласува и със 'за' - 27, 'против' - 0 и 'въздържали се' - 0  приема се 
точката. 

Общо гласували: "Броя" 

За 27 

Против 0 

Въздържали се 0 
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РЕШИ: 

Чл. 21, ал. 1, т. 23 и във връзка с чл. 17, ал. 1, т. 7 от Закона за местното 

самоуправление и местната администрация, чл. 25,  ал. 2, т. 4 и чл. 53, ал. 3 от 

Закона за социалните услуги, Об.С прие 

Р Е Ш Е Н И Е 

№  128 

1. Общински съвет Дупница прекратява дейността на социалната услуга „Център за 
кризисно настаняване на бездомни лица”, местна дейност, с адрес: гр. Дупница, ул. 
„Велико Търново” № 2, считано от 01.08.2022 г. 

2. Упълномощава Кмета на Община Дупница да проведе процедурата, като извърши 
всички необходими правни и фактически действия, и подписва необходимите 
документи във връзка с изпълнение на решението. 

 

Точка 23 (Двадесет и трета) 

397/14.07.2022 г.  
Докладна записка от инж.Методи Чимев – Кмет на Община Дупница, относно 

Приемане на Наредба за изменение и допълнение на Наредбата за определянето на 

местните такси и цени на услуги и администрирането им на територията на 

Община Дупница  

Г-н Костадин Крумов Костадинов /ПП „СДС“/: 
Положително становище на Икономическа комисия, ПК по спорт, ПК по ТСУ, ПК 

по здравеопазване, социална политика и етнически въпроси, ПК по образование и култура 
отрицателно становище.  

Имате думата за изказвания. 
Г-жа Караганова. 
 
Г-жа Валентина Василева Караганова /КП „БСП за България“/ - Изказване 

/Изказване/: 
По отношение на Наредбата естествено, че с някои от текстовете, които са 

предложени за изменение съм съгласна. Те са за това, че някои от членовете и алинеите не 
кореспондират със закона, по-висшестоящ акт, както и с отпадането на услуги, които 
общината по една или друга причина не предоставя. 

В същото време има доста голямо изменение в  цените на предоставяните услуги и 
има въведени нови, които общината ще предоставя. Пише, че това се прави с цел един път да 
се оправдаят административните разходи по извършването на такава услуга и също така да 
се осигурят заплати и осигуровки на служители. Също така пише, че ще се предоставят и 
електронни услуги. 

Въпроса ми е наистина ли ще се предоставят електронни услуги и каква е целта на 
тази промяна? Знаеме, че всичко се увеличава, всичко поскъпва. Съгласна съм, че и 
административните разходи поскъпват, но в същото време има двойно и тройно увеличени 
такси. В началото на сесията споменах за таксата, която ще се взима за едно Удостоверение 
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за идентичност на имота, когато на човек му се наложи да доказва, че този имот е негов. То е 
увеличено от 10 на 50 лева. Какво повече се извършва от сега извършваното до момента, 
което налага петкратно увеличение на тази такса? 

Благодаря. 
 
Г-н Костадин Крумов Костадинов /ПП „СДС“/: 
Благодаря. 
Г-жо Китанова. 

г-жа Олга Китанова - зам. Кмет Изказване /Изказване кмет/: 
За електронните услуги бихме могли да направим…да съберем малко допълнително 

информация, която да ви предоставим докъде са стигнали, тъй като в момента все още няма 
такъв тип електронни услуги в отдел ТСУ, който визирате да бъдат използвани. 

Ето сега г-жа Желязкова ще ви отговори на въпросите, ще и дадем думата. Работят 
колегите по въпроса, но нека кажат докъде…електронните услуги се извършват или с 
електронен подпис от лицето, което изисква услугата или с идентификационен код, който се 
получава от общината. 

 
 Г-н Костадин Крумов Костадинов /ПП „СДС“/: 
Заповядайте г-жа Желязкова. 
 
Г-жа Елена Желязкова – началник отдел ТСУ: 
Целите на това…не мога да обясня точно…тези увеличения по отношение на…10-та 

лева. Досега тази наредба не е променяна от 2008 г..отдела работи изключително процедурно 
и по закон. Работата е много широко обхватна. Следват се едни дълги процедури…и ако г-жа 
Караганова твърди, че хората с това удостоверение си признават имот нима това е малко да 
се признае един имат с едно удостоверение. 

Аз считам, че този документ наистина е много важен, както и всеки документ, който 
касае един имот. Според мен не трябва да се обезценява труда на служителите, защото едни 
10 лв. аз не знам вече дали някъде има такава такса 10 лв. в някоя община. За да се издаде 
един такъв документ се налагат доста справки…по стари планове. Тука да обясня и за 
плановете, че община Дупница има планове от 1921 г. за регулация и когато се налага освен 
това, че трябва да докаже собственост ние трябва много внимателно да прецизираме нещата 
така, че да не засегнеме чужд интерес, защото не само с някакъв документ в който няма 
граници и съседи, не са описани подробни данни на имоти и ние от всичко това ние трябва 
да намериме достатъчно архивна документация, която се съхранява много добре в нашия 
отдел, така че наистина да докажеме, че това е бивш собственик или сега вече собственик, 
защото някой път се оказва, че хората идват с документи без да им е ясно дори къде се 
намират имотите.  

Затова считам, че не че обезценявам това увеличение, но пък не бива да 
обезценяваме и труда на хората.  

 
Г-н Костадин Крумов Костадинов /ПП „СДС“/: 
Благодаря  г-жа Желязкова. 
Г-н Гущеров. 
 

Г-н Емил Димитров Гущеров /ПП „ГЕРБ“/ - Изказване /Изказване/: 
Уважаеми колеги, на ИК стана изключително дълъг дебат точно по тази докладна. 

Благодаря на експертите от общинска администрация, които запознаха колегите с тази 
докладна. Както и г-жа Желязкова спомена от 2008 г. не са променяни и цените на пазарите, 
тук е и г-жа Василева управител на „Общински пазари“. По същия начин за някои от 
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услугите, които общината предоставя понякога е необходимо да се изпратят писма, 
съответно на хартиен носител до 50-100 човека и г-жа Караганова нека не вадиме от 
контекста на цялата докладна една сума, за да преекспонираме, че има някакво огромно 
увеличение. На комисия колегите, които присъстваха зададоха въпроса какво е положението 
със същите такси в съседните на нас общини Кюстендил и Сапарева баня. Много ясно и 
категорично беше отговорено, че там са много по-високи. 

По начина по който се предоставя информацията е важно и към потенциални 
инвеститори и към нашите съграждани да не ги заблуждаваме с такава информация. Другото, 
което е изключително важно от тази докладна това е проблема с бездомните кучета. 

Колегите поставихме въпроса от съответната дирекция г-жа Подгорска до края на 
годината да подготвят евентуално проект дали може общинският приют да бъде…може би тя 
по-точно ще отговори и каже, но да има възможност кучетата които са в него да бъдат 
отдадени или осиновявани. Има такива приюти в България, въпроса е нашия приют да бъде 
приведен със съответните документи и съответни помещения, които да отговорят. Отделно 
използвайки микрофона ще призова колегите не само общинските съветници , но и всички 
граждани когато видът автомобил с друга регистрация да го заснемат и представят на 
общинска администрация, как се оставят кучета или котки на територията на общината без 
да е съответния човек жител на общината.  Темата за бездомните кучета, която в предните 
две сесии беше поставяна тук със съответните такси, които се променят за регистрация на 
куче, за ваксината, за таксата за повикване на екип…да кажеме голямо предприятие 
беше…“Актавис“ на територията му са забелязани бездомни кучета, те се обаждат на 
общинска администрация да бъде пратен екип. Всичко това изисква средства, 
време…медикаментите стана дума какви цени са съответните…ваксини или препарати, 
които се използват. 

Благодаря. 
 

Г-н Костадин Крумов Костадинов /ПП „СДС“/: 
Благодаря  г-н Гущеров. 
Георги Василев Градевски. 
 
Г-н Георги Василев Градевски /ПП „АБВ“/ - Изказване /Изказване/: 
Благодаря г-н председател, 
Уважаеми колеги, 
Уважаема г-жо зам.кмет. 
Моето питане е следното. Няма да влизам в контекст на нападка относно 

увеличението на тези такси. Каква ще бъде очакваната прибавена стойност на тях? Дали ще 
бъде под формата на подобряване качеството на услугата. Дали ще бъде под формата на 
повишаване възнаграждението на служителите или дали ще бъде използвана тази разлика в 
подобряване условията на работа, модернизиране или реално тези пари в това повишаване на 
всички тези такси за…за какво ще бъдат използвани? 

Реално каква ще им бъде прибавената стойност? 
Благодаря. 
 
Г-н Костадин Крумов Костадинов /ПП „СДС“/: 
Благодаря . 
Г-жо Китанова и аз искам да кажа няколко думи и ще имате възможност да 

обобщите. 
Моето изказване щеше да бъде в контекста на изказването на колегата Градевски.  
Първо г-жо Желязкова аз не съм съвсем съгласен с това, което казахте, че…една 

услуга може да е важна, но не значи че трябва да бъде скъпа. 
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Второ при определянето на такси, особено съда, който гледа нашите решения, 
прокуратурата и други органи се изготвят т.н. работни карти, където се уточнява каква е 
стойността на труда и  разходите, които правите, за да може да дадете съответната стойност 
за услугата. Аз по отношение на таксите в различни институции и дружества съм екстремист 
и ние с вас сме говорили много по този въпрос и аз не мога да си обясня обаче колеги как 
например РИОСВ си сложи такса 500 лв. 

Г-жо Караганова, вие сте много права за таксата за идентичност, обаче таксата за 
поливност колко е в Напоителни системи? 400 лв. е таксата за удостоверение, че този масив е 
поливен. Колко е таксата за идентичност в Напоителни системи? 240 лв. 

Нескромно ще ви споделя новото управление на В и К бяха сложили едни цени, но г-
жа Желязкова ме запозна, та имахме разговори на висок тон с директорката и ръководството 
на В и К та се върнаха в реалността, защото и те бяха сложили едни жестоки такси. 

От друга страна споделям мнението на г-н Градевски дано тези пари се привлекат а 
те ще се привлекат, защото този отдел наистина работи много и много граждани ползват 
услугите му. Дано отидат за модернизация…  

Г-жа Караганова попита за електронни услуги, аз очаквам с това което гласувахме 
промени на регулацията те ще оцифрят регулационния план и вече…..те работят в 21 век с 
компютри а не като едно време с рапидографи да чертаят на ръка. Общината има нужда от 
привличане на нови средства и тука…..г-н Владимиров преди време каза….Кривата на 
Лавал…една такса е такава, каквато хората могат да си позволят.ако сложим много високи 
такси ще спрем икономическото развитие и ще спрем инициативността на гражданите. Не 
бива да бъде и прекалено ниска, защото по този начин не може да обезпечиме нейното 
извършване. Има текучество от всички отдели на общината. 

Сега не е момента да говориме за увеличение на заплати на фона на това което ни 
очаква и жестоката криза в която се намираме, но майсторлъка е да намериш разликата 
между заплата и качество. Така, че аз ще подкрепя тази докладна, надявам се да не създадеме 
затруднение на гражданите и най-вече да не спреме инвестиционната активност. 

Г-жо Китанова заповядайте. 
 
 
Г-жа Олга Китанова - зам. Кмет Изказване /Изказване кмет/: 
Това увеличение, което предлагаме в действителност няма да привлече кой знае 

колко много средства, но ще бъде изключително полезно от една страна да компенсираме 
вече направени разходи по увеличени заплати на служители, по закупуване на копирна 
техника широкоформатни машини, които те ползват и нямаха до момента. Има закупена 
такава машина и това което предстои да направим, което работим вече сме сключили такъв 
договор с фирма, която се занимава с IT услуги разработва софтуерни продукти, която ще 
разработи за община Дупница специализират продукт Електронен кадастър, в който ще 
бъдат насложени и регулация и предназначение на имотите и общия устройствен план. Таза 
карта на община Дупница, така да я нарека в която ще има слоеве за нещата които изброих, 
ще бъде достъпна за всички граждани безплатно онлайн. Това е нещо по което работиме и 
ще се възползваме да бъде финансирано с допълнителните приходи. 

 
Г-н Костадин Крумов Костадинов /ПП „СДС“/: 
Благодаря г-жо Китанова. 
Г-н Гущеров за реплика. 
 
Г-н Емил Димитров Гущеров /ПП „ГЕРБ“/ - Реплика /Реплика/ към: г-жа Олга 

Китанова - зам. Кмет: 
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Репликата ми е по-скоро към двамата г-н Костадинов и г-н Градевски в 
добронамерен тон. 

Вие споменахте, че повишаването на някои от цените трябва да доведе до по-
качествена услуга. Аз мисля, че …на предишната или по-предишната сесия гласувахме 
докладна, която не знам дали колегите си спомнят. Говоря за инвестицията в с. Крайници за 
изграждането на фотоволтаичния парк, който е предвиден за над около 150 МW ще бъде най-
големия в България с най-модерни съоръжения. Именно инвестиционния климат и  
политиката и услугите, които предоставя община Дупница дават възможност за 
изграждането на такива мащабни проекти, защото при самото му изграждане ще бъдат 
използвани местни услуги…различните строителни фирми. Ще бъде дадена възможност 
година-година и половина те да работят на този проект. 

Мисля, че в тази насока единственото към колегите от общинска администрация 
когато се касае за проекти от такава важност за всеки един бързината на услугата, но на 
първа място качеството, за да може в разговор инвеститор от такъв мащаб коментира с други 
свои колеги на различни обществени семинари и работни срещи…презентира по този начин 
услугите и работата на общината. 

Благодаря. 
 
 Г-н Костадин Крумов Костадинов /ПП „СДС“/: 
Благодаря. 
Няма други заявки за изказване. 
Преминаваме към гласуване. 
 

Край на дебати 
Гласуване по основен въпрос: 

Окончателно гласуване: 

Общинският съвет гласува и със 'за' - 20, 'против' - 4 и 'въздържали се' - 1 приема се 
точката. 

Общо гласували: "Броя" 

За 20 

Против 4 

Въздържали се 1 

1. Асен Георгиев Пилев: За 
2. Асен Сотиров Илиев: Против 
3. Валентина Василева Караганова: Против 
4. Венелин Раймонд Коларов: За 
5. Виолета Генчева Инкьова: За 
6. Георги Василев Георгиев: За 
7. Георги Василев Градевски: За 
8. Георги Василев Наумов: За 
9. Георги Красимиров Градевски: За 
10. Димитър Василев Крекманов: За 
11. Емил Димитров Гущеров: За 
12. Емилия Райчова Кузманова: Въздържал се 
13. Иван Методиев Танев: За 
14. Йонко Йорданов Гергов: За 
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15. Йордан Крумов Йорданов: За 
16. Костадин Крумов Костадинов: За 
17. Костадин Михайлов Севдин: Против 
18. Леонид Йосифов Хаздай: За 
19. Лорета Методиева Николова: За 
20. Мария Георгиева Соколова: За 
21. Миглена Йорданова Вельова: За 
22. Павел Ангелов Коларски: За 
23. Светозар Благоев Тричков: За 
24. Станислав Христов Павлов: Против 
25. Тодорка Костадинова Дамянова: За 

РЕШИ: 

21, ал.1, т.7 и ал.2 от ЗМСМА във връзка с чл.27, ал.4 и ал.5 от ЗМСМА, Об.С прие 

Р Е Ш Е Н И Е 

№  129 

1. Общински съвет-Дупница приема Наредба за изменение и допълнение на 
Наредбата за определянето на местните такси и цени на услуги и администрирането им 
на територията на Община Дупница, както следва:  
   
  §1. Отменя се чл.19 ал.1 , 2 и 3 от Раздел I, както и Приложенията към Наредбата 
представляващи: Заявление(образец), за сключване на Договор с Община Дупница или искане 
за разрешение за депониране на битови отпадъци, строителни неопасни отпадъци, 
неопасни производствени отпадъци и Образец на Разрешително издавано на основание 
чл.19, ал. 3 от Наредбата;  
  §2. Чл.23, ал.4, т.1 се изменя, както следва: „За ползване на пазари с цел търговия 
със селскостопанска продукция и търговия с промишлени стоки за маса с площ 3 кв.м / 
включваща работно място и работна маса/ - начална цена при провеждане на публичен 
търг или публично оповестен конкурс – 60.00 лв. на месец/ без включен ДДС/”.  

Чл.23, ал.4, т.2 се изменя, както следва: „ Ежедневна такса за ползване на пазари с 
цел търговия със селскостопанска продукция и търговия с промишлени стоки, включваща 
работно място, работна маса и почистване – 5.00 лв.”.  

Чл.23, ал.4, т.3 се изменя, както следва: „За ползване на клетка за плодове и 
зеленчуци: 

а) начална цена при провеждане на търг – 70.00 лв. на месец/ без включен ДДС/ 
б) ежедневна такса за ползване на клетка за плодове и зеленчуци – 7.00 лв. 
Чл.23, ал.4, т.4 се отменя 
Чл.23, ал.4, т.5 се изменя, както следва: „За продажба с лек автомобил на ден – 

10.00 лв. 
Чл.23, ал.4, т.6 се изменя, както следва: „За продажба с микробус на ден – 15.00 лв. 
Чл.23, ал.4, т.7 се изменя, както следва: „За продажба с товарен автомобил или 

ремарке на ден – 20.00 лв. 
Чл.23, ал.4, т.16, т.16.1 и т.16.2 се изменят, както следва: 
-  т.16 - Такса на място на кв.м на ден  на общинските пазари, включваща 

почистване,  за поставяне на маси, стелажи и др. /собственост на търговците/ се заплаща 
след изрично разрешение на БД „Общински пазари” за разполагането им 
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-  т.16.1 - селскостопански сектор – 2.50 лв 
-  т.16.2 -  промишлен сектор – 2.50 лв 
Чл.23, ал.4, т.17 се изменя, както следва: „Такса на място, включваща почистване, 

за продажба на общинските пазари на грозде, зеле, дини, пъпеши, тикви и др. – 2.00 лв. на 
кв.м на ден”.   

§3. Наименованието  на Раздел III ,,Такси за детски ясли, детски градини, домове за 
социални грижи, лагери и други общински социални услуги“, се изменя, както следва: ,,Такси 
за общински социални услуги“. 

От ал. 1 до ал. 10  включително,  от Чл.25, се отменят.     
  §4. Изменя се и се допълва чл.32 от Раздел IV, както следва:   
  В т.4 Изменя се определената такса за техническата услуга, като определената 
такса в размер на ,,20.00 лв.“ се заменя с ,,50.00 лв.“;   
  В т.6 Изменя се определената такса за техническата услуга, като определената 
такса ,,-0,50лв. на РЗП, но не по- малко  от  50.00 лв. и не повече от 500,00 лв. на строеж“ 
се заменя с ,,240.00 лв. на строеж“ .    
  В т.9 Изменя се определената такса за техническата услуга, като определената 
такса ,,  10,00 лв.“ се заменя с ,,50.00 лв.“ .  
  В т.10 Изменя се определената такса за техническата услуга, като определената 
такса в размер на ,,25 лв.“ се заменя с ,,50 лв.“;  
  В т.12 Изменя се определената такса за техническата услуга, като определената 
такса в размер на ,,20 лв.“ се заменя с ,,50 лв. “;  

В т.16 Текстът ,,Определяне на административен адрес на строежи въведи в 
експлоатация…“ се заменя с ,,Издаване на удостоверение за административен адрес…“  

В т.17 Изменя се определената такса за техническата услуга, като определената 
такса в размер на ,,50 лв.“ се заменя с ,,100 лв.“;    
  Създава се т.21, б. ,,а“, със следния текст: ,,За издаване на удостоверение за цифров 
модел за  един УПИ – 20лв, а за всеки следващ  + 10лв.“  
  В т.22.2 Текстът се допълва, като се създават:  
  - буква ,,в)“ със следното съдържание: ,,10 лв./стр. за формат А2“   
  - буква ,,г)“ със следното съдържание: ,,15 лв./стр. за формат А1“  
  - буква ,,д)“ със следното съдържание: ,,20 лв./стр. за формат А0“  

Текстът: ,,Цената за всяка част от проекта е не повече от 50 лв.“ се отменя. 
  
  Изменя се т. 24.1.6, като определената такса в размер на ,,50 лв.“ се заменя с ,,100 
лв.“. 
  Изменя се т. 24.1.8, като като текстът ,,0,10 лв. на линеен метър, но не по- малко 
от 50 лв. и не повече от 1000 лв.“ се заменя с ,, 0,50 лв. на линеен метър, но не по- малко от 
200 лв. и не повече от 2000 лв.“    
  Изменя се т. 24.1.10, като определената такса в размер на ,, не по- малко от 500 лв.“ 
се заменя с ,, не по- малко от 1000 лв.“.   
  Създава се т. 24.1.14 със следния текст: ,,За издаване на разрешение за промяна 
предназначението, съгласно чл. 147 а от ЗУТ-500,00 лв.“   
   Създава се нова точка 24.4 със следния текст: ,,Такса за одобряване на План за 
безопасност и здраве по реда на чл.156 б, ал.1, т.2 от ЗУТ-50 лв.“  
  Създава се т.24.5 със следния текст: ,, Такса одобряване на проект-заснемане  за 
възстановяване на строителни книжа по чл. 145, ал. 5 от ЗУТ, на стойност 50,00 лв. за 
всяка част от проекта.“  
   Изменя се т. 25.5, като текстът ,,0,5 лв./м.л, но не по- малко от 50,00 и не повече от 
300.00 лв.“ се заменя с ,,2,50 лв. /л.м, но не по-малко от 300 лв.“  
  Изменя се т. 25.6, като текстът ,,0,5 лв./м.л, но не по- малко от 50,00 и не повече от 
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300.00 лв.“ се заменя с ,,2,50 лв. /л.м, но не по-малко от 300 лв.“    
  Създава се т.25.10.1, със следния текст: ,,Съгласуване и одобряване на 
инвестиционен проект  във фаза ,,технически или работен“ за строежи  извън посочените- 
1% от строителната стойност, удостоверена с нотариално заверена декларация от 
възложителя, но не по- малко от 1000 лв. и не повече от 20 000 лв.“   
  Създава се т.25.11.1, със следния текст: ,, Извършване на оценка за съответсвие на 
инвестиционни проекти - повторно разглеждане, такса на стойност 50% от превдидените 
в точки 25.1.1; 25.1.2;  25.3 и 25.5“ 

Изменя се т.26.1, като текстът се допълва  с определяне на такса за предоставяне 
на техническата услуга, както следва: ,,- 100.00 лв.“       
 Точки- 26.1.1, 26.1.2, 26.1.3, 26.1.4, 26.1.5, 26.1.6 и 26.1.7  се отменят.   
  Изменя се т.26.2, като текстът се допълва  с определяне на такса за предоставяне 
на техническата услуга, както следва: ,,- 150.00 лв.“  
  Точки- 26.2.1, 26.2.2, 26.2.3, 26.2.4, 26.2.5 и 26.2.6 се отменят.    
  Изменя се т.26.3, като текстът се допълва  с определяне на такса за предоставяне 
на техническата услуга, както следва: ,,- 200.00 лв.“   
  Точки- 26.3.1, 26.3.2, 26.3.3, се отменят.    
  Изменя се т.26.4, като определената такса за техническата услуга: ,,- 0,20 
лв./метри линейни по оста, но не по- малко  от  30.00 лв. и не повече от 150 лв.“ се заменя с 
,,-150.00 лв.“     
  Изменя се т.26.5, като определената такса за техническата услуга: ,,- 0,20 лв./м.л. 
по оста, но не по- малко  от  20.00 лв. и не повече от 150.00 лв.“ се заменя с ,,-200.00 лв.“
      
  В т. 26.6  Изменя  се определената такса за техническата услуга, като 
определената такса в размер на ,,25 лв.“ се заменя с ,,125.00 лв.“;  
  В  т.27.1  Изменя се определената такса за техническата услуга, като определената 
такса ,,- 100 лв. за 1 бр. УПИ, а за всеки следващ + 25 лв., за ,,n“ бр. УПИ- (100+ n.25) лв.” се 
заменя с ,,- 200 лв. за 1 бр. УПИ, а за всеки следващ + 30 лв., за ,,n“ бр. УПИ- (200+ n.30) лв.”
  
   В  т.27.2  Изменя се определената такса за техническата услуга, като определената 
такса ,,- 120 лв. за 1 бр. УПИ, а за всеки следващ + 30 лв., за ,,n“ бр. УПИ- (120+ n.30) лв.” се 
заменя с ,,- 250 лв. за 1 бр. УПИ, а за всеки следващ + 30 лв., за ,,n“ бр. УПИ- (250+ n.30) лв.”
     
  В т.27.3 Изменя се определената такса за техническата услуга, като определената 
такса ,,- 100 лв. за 1 бр. поземлен имот, а за всеки следващ 30 лв., за ,,n“ бр. поземлени 
имота-(110+ n.30) лв.” се заменя с ,,- 400 лв. за 1 бр. поземлен имот, а за всеки следващ 30 
лв., за ,,n“ бр. поземлини имота-(400+ n.30) лв.”  
  Изменя се т.27.4, като определената такса за техническата услуга: ,,-0,20лв./мл по 
оста, но не по- малко  от  30.00 лв. и не повече от 200.00 лв.“ се заменя с ,,300.00 лв.“/  
  Изменя се т.27.5, като определената такса за техническата услуга:,,-0,20лв./мл по 
оста, но не по- малко  от  60.00 лв. и не повече от 250.00 лв.“ се заменя с ,,400.00 лв.“    
  Изменя се точка 28 като текстът „разрешение за извозване“  се изменя с  
„направление за определяне на маршрут за транспортиране“. 

Изменя се точка 29 като текстът „разрешение за извозване“  се изменя с 
„направление за определяне на маршрут за транспортиране“.  
  Създава се нова точка 30.1.7 със следното съдържание:  
  ,,За линейни обекти и съоръжения на техническата инфраструктура-400 лв.“ 
 Създава се нова точка 30.2.6 със следното съдържание:  
  ,,За линейни обекти и съоръжения на техническата инфраструктура-350 лв.“  
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§5. Чл.36 ал.1 се изменя, както следва:  „ Тържествено провеждане на ритуала 
,,сключване на граждански брак“  с механична музика- 80,00 лв.,  с  „изпълнение на 
програмна музика  на живо- 120.00 лв. ,  без музика- 25, 00 лв.“.  

§6. Изменения Тарифа /Списък с видовете услуги и цени за тях/, към Наредба за 
определянето ма местните такси и цени на услуги и администрирането им на 
територията на Община Дупница, както следва:  

В  точка 6 съществуващият текст се заличава и се заменя с: "По заявления за 
настаняване под наем, продажби, замени или учредяване на вещни права върху общински 
имоти, когато не се провежда търг или конкурс, се заплаща такса в размер на: 

1. при настаняване под наем за жилищни нужди – 20 лв.  
2. при предоставяне на общински имоти под наем за нежилищни нужди, продажби, 

замяна, учредяване на вещни права върху общински имоти, изготвяне на предварителен 
договор по чл.15 -17 от ЗУТ и договори за аренда - 50 лв.;“ 

Точка 17 се  отменя. 
В точка 19 след  цифрата ,, 10 лв.“ се добавя  текстът „за всеки недвижим имот“.  
В точка 20 след съществуващият текст се добавя „и удостоверение за платен данък 

върху наследствата“. 
Точка 36 се  отменя. 

  В точка 38 числото „40“ се заменя с „60“.   
  В точка 68 числото ,,6“ се заменя с ,,20“. 

Точка 73  и наименованието към нея се отменят.   
Създава се нова точка 73  ,,а“, със следното съдържание: „Такси за услуги в 

Общински приют за безстопанствени кучета град Дупница“. 
Създават се нови: 
Точка 73а.1 транспортни разходи на километър 1.00 лв. 
Точка 73а.2 упойка за улов на едно куче до 35 кг. - 10.00 лв., над 35 кг. - 20.00 лв. 
Точка 73а.3 издаване на ветеринарномедицински паспорт 5 лв. 
Точка 73а.4 ваксинация срещу болест бяс 10.00 лв. 
Точка 73а.5 кастрация на куче /мъжко/– 50 лв. 
Точка 73а.6 кастрация на куче /женско/ - 100.00 лв. 
Точка 73а.7 гледане и хранене на едно куче на ден за времето на престой 10.00 лв. 
Точка 73а.8 разход на медикаменти при обезпаразитяване /външно и вътрешно/ до 10 

кг. - 15.00 лв.,  от 10 до 25 кг. - 20 лв., над 25 кг. - 30.00 лв. 
Точка 73а.9 разход на медикаменти при евтаназия  до 50 кг. - 50.00 лв., над 50 кг. - 

100.00 лв. 
Точка 73а.10 посещение на екип -30.00 лв. 
Точка 73а.11 при отказ на собственик от отглеждане на куче-компаньон и 

предаването му в в приюта – 50.00 лв. 
Точка 73а.12 поставяне на микрочип, ваксина и ветеринарномедицински паспорт- 

20.00 лв. 
Точка 73а.13 използване на хладилна камера за съхранение на труп на животно- 

компаньон, собственост на физическо лице и предаването му на екарисаж- 20 лв.“   
            
            Преходни и заключителни разпоредби 

§7. Изменя се Наредба за овладяване популацията на безстопанствените кучета на 
територията на Община Дупница, приета с решение приета с Решение № 55 от протокол 
№ 8 /25.04.2014 г. на ОбС Дупница, последно изменена с решение № 152/ 05.07.2018 г. на 
Административен съд Кюстендил, като в чл.22 ал.2 съществуващият текст се заличава и 
се заменя с „Кучета-компаньони по ал. 1 се връщат на собственика им след представяне на 
ветеринарномедицински паспорт и заплащане на разходите по престоя, съгласно актуален 
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ценоразпис на ОПБК, съгласно Тарифа /Списък с видовете услуги и цени за тях/ към 
Наредбата за определянето на местните такси и цени на услуги и администрирането им 
на територията на Община Дупница“. 

§8. Настоящите изменения и допълнения към Наредбата влизат в сила от датата 
на приемането им.  

 

Поради изчерпване на дневния ред в 11:52 часа, председателят закри 8 заседание на 
ОбС. 
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